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Zadruga mozirje
Mercator - Zgornjesavinjska kmetijska 

zadruga Mozirje z.o.o.

Poslovalnice:__________________________
- DISKONT LJUBNO 
■ŽELEZNINA LJUBNO
- BLAGOVNICA - SAMOPOSTREŽNA LJUBNO
- BLAGOVNICA - BELA TEHNIKA LJUBNO
se priporočajo za obisk

Poslovalnice nudijo širok asortiman po 
konkurenčnih cenah in pod ugodnimi 

kreditnimi pogoji.

PONUDBA BLAGOVNICE - SAMOPOSTREŽBE 
LJUBNO (nova dodatna številka: 841-174')

- NOVO! jedilno olje (točeno)_
- kava bar 100 g____________
- sladkor Ul_________________
- sladkor 50/1________________

_ 148,00 
- 157,50 
_ 126,80 
_ 109,00 
_ 525,00 
1.990,00

VELIKA IZBIRA SVEŽEGA MESA IN MESNIH IZDELKOV!

pralni prašek Waisser Riese (2,40 kg). 
pralni prašek Jolly (10 kg)__________

METRSKO BlAGOt POZAMENTERIJA t MODNI DODATKI

V LEPI TRGOVINI S PRIJETNIH VZDUŠJEM VAM NUDIMO:
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velika izbira kvalitetnega 
spomladanskega blaga

i

- izbira blaga za birmanska 
oblačila

lil-- it- nova kolekcija blaga 
chanel vzorcev

- velika izbira svile
- mečkam viskoza

"""'■■•/V
- mikrofibre vseh vrst
- enobarvne mikrofibre in viskoze

W-: ft||
- vzorčaste mikrofibre in viskoze
- svilene rute
- hlačne nogavice Lift upr

Kvaliteto prodajamo poceni!
KUPRA, Savinjska cesta 31, ŽALEC
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PRIČAKUJEMO VAS IN SE PRIPOROČAMO V TRGOVINI S PRIJETNIM VZDUŠJEM

NUDIMO VAM:
- dnevno štiri menije malic
- nedeljska kosila
- v kavarni bogat izbor kav, napitkov in slaščic
- v snack baru vse vrste pijač
- v restavraciji bogat izbor jedil in bogat izbor vin

Najave in rezervacije na tel.: 063/841-021
'VdMjetti v- fpičfeteH eundient

■ko isjm.o vovAizm
TISKAJ TZZS

Z/a t'<i 7 yuit f<?

3310 Žalec Šlandrov trg 39 Tel.: 063/715-288

TRADICIJA TREH GENERACIJI

DO 30. APRILA NUDIMO 10% POPUST 
ZA GOTOVINSKA PLAČILA

Kuponček prinesite s seboj!

GLAS Savinjske
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Prav gotovo drži, da ostane človek, ki noče 
ali ne more popotovati, na ta račun za 
marsikaj prikrajšan. Daljne in imaginarne 
velike resnice o življenju se ti začno vse 
bolj bližati in postajajo vse bolj preprosto 
razvidnejše, nekako domače. Popotništvo je 
potemtakem dragoceno - in včasih boleče 
- približevanje k tem resnicam.

Da, spoznanja utegnejo tudi boleti. Eno 
od njih začenja zadnje čase še posebej 
skeleti. Zavoljo tega zelo natanko 
opredeljenega skelenja si vse pogosteje 
zaželim, da bi tičala kje bogu za hrbtom, 
počela kaka bogu ljuba opravilca in 
spokojno čakala na zveličanje, če bo.

Kadar pridem tja, kjer pravijo, da so razviti 
svet in kamor želimo po bližnjici čim prej 
tudi mi, namreč v hipu začutim v zraku 
nekakšno čudno gomazenje. Tako je, kot 
bi med množico, ki drvi po pločnikih, se 
preriva v podzemskih in na avtobusih ali 
opreza za prostim stolom med opoldanskim 
odmorom za malico, migetali nekakšni 
nevidni biomravljinci. To je neotipljivo in 
težko opisljivo ščemenje, migetanje, elektrika 
v zraku, nadčutna in neizmerljiva napetost, 
ustvarjalna nervoza. Ljudje učinkujejo 
nekako hlastno. Zdi se, kot da so nekakšni 
sprejemniki na dveh nogah, nenehno 
priključeni na vse razpoložljive frekvence, ki 
ves čas napeto lovijo okoli sebe nevidne 
oddajnike in njihova sporočila. Stanje 
poltoposti, zlate nezaskrbljene lagodnosti, 
dremave nezainteresiranosti, zaplankane 
zasebnosti, ki hoče čim manj vedeti in čim 
manj znati, da je preveč informacij, ki jih 
je treba skladiščiti, ne bi preveč utrujalo, je 
v tem razvitem dinamičnem svetu nekaj 
povsem neznanega, tako davno izživetega, 
da še spomin ni več.

To ni ne stvar genov ne stvar 
temperamenta. To je nekakšen osmi potnik, 
ki se začenja razraščati v nas, ki nam 
neviden, neslišen in po navadi nezaznaven 
čemi v drobovju in razrašča metastaze 
povsod po nas. To je stanje duha v 
okoliščinah nekakšnih večnih stanj družbe: 
večnih neodtujljivih pravic, večnih možnosti 
in nemožosti, večnih resnic, ustvarjenih z 
nesrečnim sistemom, katerega otroci smo.

Oni tam čez, med katerimi čutiš tisto 
mravljinčenje, naglico, hlastnost, nenehno 
sprejemanje in oddajanje, nenehno iskanje 
in zapomnjevanje, so nenehno na prepihu. 
Nenehno lahko bodisi veliko dobijo bodisi 
veliko izgubijo, odvisno od tega, kako 
natančni in kako dejavni so njihovi

sprejemniki. Tu ni nič absulutnega, vse je 
relativno. Najbistrejši, nejkreativnejši med 
njimi, tisti, ki jim poganjajo svet naprej, so 
hlastni kajpak zato, ker je hlastna njihova 
potreba po vrtanju v novo, neznano in še 
neodkrito. Drugi so mravljinčasti zato, ker 
želijo čim prej čim več narediti in zato čim 
več dobiti ali ker se vse bolj bojijo lepega 
dne izgubiti še tisto, kar imajo - in kar se 
bo mimogrede zgodilo, če ne bodo budni, 
če se ne bodo trudili. Pohlep po nagradah 
in smrtni strah pred izgubami na drugi strani 
jih kot velikanska katoda in anoda, 
prepletajoči se v usodno soodvisnost, polnita 
z energijo. Ta energija ni samo njihova, je 
predvsem energija družbe. Energija, ki 
družbe danes poriva naprej, v prihodnost, 
v napredek, v blaginjo, v enaindvajseto 
stoletje.
Mi pa medtem počasi, a zanesljivo rjavimo. 
In v nas se vse bolj zažira nekaj, kar se 
po eni strani veča, po drugi pa nas manjša. 
Vsak dan nas je nekako manj. Vsak dan 
je v nas manj energije, ki bi morala biti, 
mravljinčenja, ki bi bilo obvezno, strahu 
božjega, ki bi nas gnal naprej, pohlepa, ki 
bi nas vodil v novo znanje in nam razvijal 
sposobnosti.
Rjavimo. Krvavimo. Spreminjamo se v eno 
samo velikansko slepo črevo. In s tem 
potujemo v razvito 21. stoletje, ob bok 
najbolj razvitim družbam.
Ze samo rjavenje je hudič. Še hujše je, ko 
začneš premišljati, ali nam v takšnem stanju 
duha, v katerem čemimo zdaj že desetletja, 
ne začenjajo vitalne intelektualne pa tudi 
nekatere motorične funkcije, ki jih 
spremljajo, polagoma nepopravljivo 
odpovedovati? Še morda na račun sistema 
ne spreminjamo tudi v delovno 
manjvrednost, v nekakšen človeški škart? 
Ali vse gospodarsko zaostajanje, ki je vse 
občutnejše, vse bolj strašljivo, morda ne 
pogojuje zgolj nemoč in manjvrednost 
ekonomskega sistema samega po sebi, 
temveč mu morda botruje tudi že ta grozljiva 
rja s prvimi organskimi posledicami, ki jih 
danes žal ali na srečo še ne znamo in 
morda tudi nočemo izmeriti?
Naj bo to premišljanje ob letošnjem prvem 
maju. Čez leto ali dve se bomo - če nam 
bo to sploh še dovoljeno - morda še 
spraševali, ali ta delavec ni preveč sestradan, 
pa mu zato misli in roke ne švigajo več 
tako, kot bi bilo treba.

MAJA ZAGORIČNIK

GLA& Savinjske
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DRUŽBI ZA
AVTOCESTO
SLOVENIJE

ZAHTEVA ZA TAKOJŠNJO 
USTAVITEV DEL NA 
DEPONIJI ODVEČNEGA 
MATERIALA ŠT. 7 - BRIJE 
ZA GRADNJO 
AVTOCESTNEGA ODSEKA 
ARJA VAS - LOČICA PRI 
VRANSKEM

Spoštovani g. direktor!

Italijansko podjetje Construzioni 
Callisto Pontello, s.p.a., ki je izva
jalec gradnje AC odseka Arja vas 
- Ločica pri Vranskem, je pri vasi 
Brije na osnovi projekta, ki ga je 
izdelal RC Celje (g. Romih), 
odprl deponijo za odlaganje 
odvečnega materiala s trase avto
ceste. Lokacija je velika 27 ha, 
toda ker je v primeru površine, 
večje od 25 ha za izdajo lokaci
jskega in gradbenega dovoljenja 
pristojno Ministrstvo za okolje in 
prostor, v primeru površine, manj
še od 25 ha pa upravna enota (v 
našem primeru upravna enota 
Žalec), je izvajalec odprl deponijo 
dejansko na površini le 24 ha in 
ne 27 ha.

Pogodbe z lastniki zemljišča 
(5.000 DEM odškodnine za 
odvzeta zemljišča) je sklenila 
občina Žalec, oziroma njen župan 
g. Milan Dobnik, kar je več kot 
nenavadno!

Na podlagi projekta RC Celje je 
bil izdelan lokacijski načrt avtoce
ste Arja vas - Ločica pri Vran
skem, vendar ta ne zri go t avli a po
trebnih količin gradbenega mate
riala (gramozni oziroma ne 
določa lokacij in pogojev za nje
gov odvzem, niti ne predvideva, 
kakšni in koliko bo odvečnih ma
terialov s trase avtoceste. Zato je 
Društvo ekologov Slovenije Usta
vnemu sodišču Republike Sloveni
je posredovalo pobudo s predlo
gom, da oceni ustavnost in zako
nitost lokacijskega načrta, ga

razveljavi in začasno ustavi dela. 
Zaradi nevarnosti uničenja na
ravnih virov in škodljivih posegov 
v javno dobro društvo predlaga, 
da ustavno sodišče primer reši 
prednostno.

Upravna enota Žalec gradbene
ga dovoljenja za dela na deponiji 
ni izdala (občina Žalec med dru
gim še ni spremenila prostorskih 
načrtov), podjetje Construzioni 
Callisto Pontello pa dela na loka
ciji v dolžini približno 1 km in širi
ni približno 100 m že izvaja. Dela 
izvaja na najbolj grob mogoč način 
tako, da je opravil več kot 3 m 
globok izkop zaradi nezakonitega 
oziroma prtipravnega odvoza gra
moza na lokacijo AC za izdelavo 
tamponske plasti. Kljub temu, da 
je bilo vnaprej znano, da je nivo 
podtalnice na tem področju zelo 
blizu površja, ponekod celo 1 m 
pod njim in kljub temu, da celo 
projekt predvideva izkop največ 
do 1,3 m (kar je po našem mnenju 
prav tako sporno in je zato pred
met odločanja Ustavnega sodišča 
Republike Slovenije), omenjeno 
podjetje z opravljenimi deli, ki so 
v teku, grobo krši Ustavo Repu
blike Slovenije, Zakon o varstvu 
okolja, zakonske predpise s po
dročja urejanja prostora, zaščite 
voda ipd. in celo sam projekt ozi
roma lokacijski načrt.

Ker je prod v Savinjski dolini vo- 
donosnik, je podtalnica takoj zalila 
vkop, tako da je trasa v dolžini več 
kot 700 pod vodo. Podtalnica je 
zato že resno ogrožena, posledice 
na širšem področju pa bodo ne
predvidljive, še posebej zato, ker 
izvajalec vkop zasipava z mrtvo 
(glineno) zemljo s trase avtoceste, 
ki je mnogo manj prepustna kot 
prod. Na problem so pravočasno 
opozaijali številni strokovnjaki.

S tem škodljivim posegom v 
javno dobro bo povzročeno nepo
pravljivo uničenje naravnih virov, 
spremenjene bodo hidrološke raz
mere in ravnotežje okolja v celoti.

Tudi v primeru, da bi izvajalec 
imel gradbeno dovoljenje za po

seg, dela ne bi smel opravljati, saj 
ne bi smel nedovoljeno izkoriščati 
naravne dobrine - proda. Za tak
šno početje bi v skladu z varstvom 
okolja potreboval koncesijo, oziro
ma, ker je podjetje Contruzioni 
Callisto Pontello tuja firma, bi ji 
moral koncesijo s posebnim zako
nom podeliti celo Državni zbor 
Republike Slovenije.

Podjetje Construzioni Callisto 
Pontello torej v celoti nezakonito 
izkorišča naravni vir (prod), ki bi 
ga moral kupiti. Po dosegljivih po
datkih je v tem trenutku najnižja 
komercialna cena gramoza v Slo
veniji 1.600 SIT/m . Ker za izde
lavo tampona na odseku AC po
djetje potrebuje približno 1.100,- 
000 m3 gramoza, je očitno, da bi 
moral zanj plačati približno 
1.760.000.000 SIT ali 19,5 MIO
DEM. Toda podjetje ga raje neza
konito ropa na omenjeni deponiji.

Zaradi vsega opisanega, pred
vsem pa zato, ker bo okolju po
vzročena nepopravljiva škoda, vas 
prosimo, oziroma zahtevamo, da 
kot investitor nemudoma zaustavi
te vsa dela na deponiji odvečnega 
materiala št. 7 - Brije za gradnjo 
avtoceste odseka Atja vas - Ločica 
pri Vranskem.

Za Zelene Slovenije 
VANE GOSNIK, predsednik

GOSPOD MILAN DOBNIK!

Na moje vprašanje sploh niste 
odgovorili. Posvetilo pisca knjige 
premiki ni nobeno pojasnilo Vaše 
vloge pri osamosvajanju Slovenije. 
Takšno posvetilo bi bilo lahko na
pisano večini Slovencem. Torej 
Vas ponovno prosim, da nam, ra
dovednim občanom pojasnite 
svojo vlogo ob takratnih dogodkih. 
V kolikor ne boste argumentirano 
odgovorili, bi lahko radovedni 
znatiželjni bralci dobili občutek, 
da ste se le hvalili.

Pa lep pozdrav!

ANTON DELAK 
El. Pohlina 3

NAMESTO OBČANOV 
ODLOČA POLITIKA

Politična odločitev občinskih 
svetnikov o kreiranju bodoče kra
jevne samouprave v Libojah je še 
samo potrditev javnim kritikam, 
da se v občini nekaj hudo dogaja 
mimo volje občanov.

Kako si je mogoče drugače 
razlagati odlok, ki je bil sprejet s 
preglasovanjem občinskih svet
nikov, tako imenovanih Strank 
slovenske pomladi, na predlog 
njihovega svetnika g, Freceta (če 
ravno je naš krajan), da se v volilni 
enoti Kasaze s 663 volilci volita 
dva člana sveta, v volilni enoti Li
boje s 395 volilci pa trije, kar je 
v nasprotju z zakonom o lokalnih 
volitvah.

Sporni odlok je bil sprejet kljub 
temu, da je predsednik sveta KS 
po predhodnjem posvetovanju s 
člani sveta pisno obvestil občinske 
organe, da se s tako odločitvijo KS 
ne strinja in predloženemu 
amandmaju župana, ki je upošte
val določilo zakona glede števila 
prebivalcev, vendar je obveljala 
njihova samovolja.

Treba je povedati, da so bili v 
svetu KS vedno zastopani občani 
vseh zaselkov, zato ni nobenega 
razloga za poseganje občinskega 
sveta v te zadeve mimo volje 
občanov.

Sigurno ta sporna odločitev po
zicijskih svetnikov ni dobronamer
na občanom, očitno gre tudi v tem 
primeru za uveljavljanje njihove 
politične premoči. Prepričan pa 
sem, da znajo občani Liboj sami 
presoditi, kaj se za tem skriva. 
Zato počakajmo do volitev.

Obč. svetnik LOJZE KOTAR
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Občina ZaCec

HLAS Savinjske
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SREČANJE V 
PLANINKI

Zbrani gostje na banketu v 
prenovljenem penzionu 
Planinka Ljubno 
Penzion Planinka iz Ljubnega ob 

Savinji je v petek, 19. aprila, pri
pravil sprejem za gospodarstve
nike in politike vse Savinjske do
line. Srečanja so se udeležili tudi 
poslovneži in novinarji iz Celja, 
Ljubljane in drugod. Na sprejemu 
so pripravili tudi degustacijo izdel
kov Slovenijavina, Jurmesa in 
Fruktala.

NOVOST V 
KO VINOOPREMI 
PARIŽIJE

Kovinooprema Parižlje je 
trgovina i. gradbenim in izola
cijskim materialom, barvami in 
laki, z železnino in motorji ter 
s kolesi. Pred kratkim so v svoji 
ponudbi uvedli novost. Zdaj po
leg standardnih artiklov svojim 
strankam nudijo tudi širok 
asortiman uvoženih keramičnih 
ploščic. Te so visoko kvalitetne, 
izbira pa je velika, tako da lah
ko zadovolji vsak okus.

DRUŠTVO RADOŽIV ŽALEC se zahvaljuje vsem pokroviteljem, ki 
so omogočili, da smo lahko ob dnevu zemlje, 22. aprilu izdali dva 
plakata: GRADIS SPO, ALEA group, AVTOMOTOR d.d., LIBERALNA 
AKADEMIJA FRIDERICH NAV MANN- STIFTUNG, CESTO PO
DJETJE CELJE d.d., NIVO CELJE, POŠTA SLOVENIJE, UPI
ljudska univerza Žalec, ekološki forum lds in lds oo
ŽALEC.

Ob državnem prazniku odpora proti 
okupatorju čestitke vsem občankam in 

občanom, še posebej 
udeležencem odpora, ter čestitke vsem, 

ki lahko praznujejo 
mednarodni praznik dela.

ZDRUŽENA USTA
socialnih demokratov
Območna organizacija Žalec

ŽIVEL I. MAJ
(BOG NAM DAJ)
NA VEKOMAJ
Ne morem drugače kot da se spominjam iz otroštva, kakšno je bilo 
naše praznovanje 1. maja, praznika delavcev. Na kresovanja nismo 
hodili, ker se to očetu ni ljubilo. K sreči sva z bratom kmalu zrasla, 
da so naju pustili, da sva jo zadnjega aprila ucvrla na bližnji hrib. 
Boljši je bil vsekakor naslednji dan. Morala sva se umiti, počesati, 
spodobno obleči in odšli smo ponavadi h kakšnim družinskim 
prijateljem. Tam se. je ponavadi peklo čevapčiče in kotlete na žaru, 
tako da so se mi ravno te jedi od nekdaj priljubile kot delavske 
specialitete. Kasneje so se ga deci nacedili in postali nesramni do 
svojih žen in soprog, nestrpni do nas otrok in vulgarni v načinih, 
kako so pripovedovali kakšno stvar. Tako je mineval moj navadni prvi 
maj in ne morem se spomniti, kolikokrat so se tega dne sploh omenjale 
kakšne delavske pravice, solidarnost in beseda praznik dela. Vse bolj 
se mi zdi, da se o tem sploh nismo pogovarjali. Praznovali smo v 
dobri veri tistega majskega dne in predvsem zadovoljni, da nam otrokom 
ni potrebno v šolo, odraslim pa ne v službo.
2. maja smo se zdravili. To je bil ponavadi bolj tih dan.
Težko definiram, kakšen je danes moj odnos do 1. maja. Vem le to, 
da če je bilo včasih “greh" delati na ta dan, je danes “greh", če 
opravljaš vrtna opravila na velikonočno nedeljo in ponedeljek. Ena 
malikovanja so zamenjala druga, ljudje pa seveda z veseljem sprejemajo 
državne praznike, da se nekoliko odpočijejo. Sprašujem se ali je danes 
sploh še vredno praznovali prvi maj kot delavski praznik, kajti zdi se 
mi, da je pojem delavstva v prenesenem pomenu postal nekaj takega 
kot pojem žena. Tudi dan žena praznujemo kot enkratni dogodek in 
ne kot obeležje procesa, ki bi naj trajal preko celega leta. Razen Zveze 
svobodnih sindikatov se mi zdi, da nihče ne praznuje 1. maj kot dan 
zaslužnosti delavcev, to je da 2.000.000 ljudi lepo živi, ker pridno dela 
nekaj sto tisoč delavcev. 1. maj je le še eden v nizu državnih praznikov 
in edini, ki je ostal (poleg 27. aprila) iz niza rdečih praznikov m 
katerih osnovna značilnost so bili vzorni pionirji in mladinci, mahajanja 
z zastavami in vzkliki k socialističnim voditeljem. Vsi tisti, ki to danes 
kritizirajo, se resno ne povprašajo ali se ni ljudem že takrat fučkalo 
za vse ikone socializma in edino čaščenje, ki so ga poznali so bile 
kranjske na Šmiglovi zidana ter čevapčiči na domačem vrtu. Podobno 
kol ic Jam", (in nekoč) šunka m potica oh drugih praznikih so žc 
takrat ljudje povedali kaj si mislijo ob praznikih. Dobra papica in 
pijača, lokanje in družinske razprtije, vse to je osnovna značilnim 
praznovanja vseh državnih praznikov nekoč, danes in jutri. Ideologija 
je zgolj v glavah oseb, ki si želijo, da temu ne bi bilo tako pa žal 
ali na srečo je. Mlajši pospijo nekoliko dalj, starejši pripravijo kosila 
m večerje, ker upajo, da jih hudo obiskali odseljeni tamladi. l ie skupaj 
je en velik blef ki se mu drugače lahko reče: to je življenje.
Včasih so se možje in žene iz delavskih slojev odpravili na transparentna 
mesni (okoliške hribe in ali kakšna druga mestni . kjer so i "maŠlnih 
gruntih" mn no ah tudi mam mimo zborovali in se dostojno spomnili, 
da je delavec i tem sistemu razvrednoten. Danes je delavec še naprej 
nekaj kar par mora biti. In pa je motoma sila izpolnjevanja pametnih 
m neunimh ukazov sinjih šefov. Delat ec je tisti, ki dobi najmanjše 
plačilo za svoje delo m nosi breme stečajne brezposelnosti. Malo 
menadžerjev se zaveda, da odgovornost za katero so dobro plačani 
pomeni tudi odgovornost namesto delavcev m skrb za nah. Delavce 
tudi danes smauamo za neuki del prebivalstva in se nam zalo dazdesa, 
da bi vzkliki: OBLIST DELAVCEM čki so bili še nedolgo tega nekaj 
najbolj običajnega) pravzaprav pomenili, da naj damo oblast neumnim. 
Eri tem pa ne pivnislimo. da je že itak veliko neumnih ljudi na 
oblasti, pa država zato ni propadla.
Toda vrnimo se k prvem maju. Želim vam, vsem, ki praznujete praznik 
dela, da bi se vas tudi v drugih koščkih leta po tem spomnili in bi 
z vami dostojno komunicirali. Tistim, ki praznujete s kruhom in 
trebuhom, želim dobre papice in obilo veselja ob družinskih razvedrilih. 
Nenazadnje želim vsem skupaj dober piknik in lepo vreme.

Gregor Vovk

GLAS Savinjske
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“NAJ DEPONIJA POSTANE ZGODOVINA’’
V torek, 9. aprila, so krajani Ložnice pri Žalcu protestno 
zaprli deponijo komunalnih odpadkov.

V torek, 9. aprila, so krajani Ložnice pri Žalcu protestno zaprli de
ponijo komunalnih odpadkov.

“Cilji te protestne zapore so enaki kot pred štirimi leti, ko smo od 
1. do 6. aprila prvič protestno zaprli deponijo,” je povedal Janko Kos, 
predsednik Vaškega sveta Ložnica. “S protestno zaporo želimo doseči 
dokončno zaprtje in sanacijo ložniške deponije. To smo zahtevali že pred 
štirimi leti, vendar se do danes navkljub našim nenehnim opozorilom 
ni nič spremenilo. Opozarjali smo, da se deponija protipravno širi proti 
vzhodu, proti severu in v višino. Protizakonito se je deponija razširila 
na kmetijska zemljišča, delno pa je zasula tudi občinski vodovod, zaradi 
česar lahko pride, če bi počila cev vodovoda, do ekološke katastrofe. 
Krajani Ložnice trdimo, da je to največja čmogradnja v občini Žalec. 
Zato zahtevamo, da deponija pridobi vsa zakonita dovoljenja in se le
galno sanira.”

Janko Kos je izpostavil tudi problem širjenja naselja ob deponiji ko
munalnih odpadkov: “Deponija je bila že konec 90-ih polna in ljudje 
so verjeli, da se bo zaprla, zato so se naselili v njeni bližini. Deponija 
se še kar širi, hkrati pa je bilo izdanih šest lokacijskih dovoljenj za hiše 
v neposredni bližini deponije. V pasu 700 m okrog komunalne deponije 
odpadkov je preko 150 hiš z vrtovi in sadovnjaki, v katerih živi preko 
700 krajanov. Deponija je za nas moteča tudi zaradi smradu in izcednih 
vod.”

Zato sta Vaški svet Ložnice in Komisija za varstvo okolja in urejanje 
prostora novembra 1995 žalski občini najavila drugo protestno zaporo 
komunalne deponije odpadkov. Tako sta dala občini pol leta časa za 
ustrezno ukrepanje oziroma pripravo načrta aktivnosti, ki se morajo v 
občini izvajati ob zaprtju deponije. “Na novinarski konferenci, 5. aprila 
1996, so nas odgovorni strokovni delavci obvestili, da tega načrta 
aktivnosti in ukrepov niso pripravili, ter da čakajo na reakcije, ko bodo 
dvorišča občanov polna odpadkov,” je dejal Janko Kos. “Mi pa se za

vedamo, kaj pomeni zaprtje deponije, zato smo se na Vaškem svetu in 
Komisiji za Varstvo okolja in urejanje prostora odločih, da po nekaj 
dneh prekinemo protestno zaporo za 14 dni. V tem času naj pristojni 
občinski organi pripravijo plan ukrepov in aktivnosti.”

Poleg legalizacije in ekonomične sanacije deponije so krajani Ložnice 
zahtevali tudi, da se jim dodelijo primerne odškodnine in da se Ložnici 
prizna status ogroženega okolja. “Pri sanaciji želimo in bomo sodelovali,” 
je zagotovil Janko Kos. “Mi smo vedno pripravljeni na pogovor z občino, 
vendar se je s sekretarjem za okolje, Slavkom Šketom, skoraj nemogoče 
pogovarjati. Občini očitamo nerazumevanje naših težav.”

“V štirih letih se je že marsikaj spremenilo,” je nato povedal žalski 
župan Milan Dobnik. “Pogodba s Celjem je dogovorjena in tudi vemo, 
koliko bomo morali Celjanom plačati za odvažanje odpadkov na njihovo 
deponijo v Bukovžlaku. Enako vsoto denarja smo ponudili krajanom 
Ložnice, pa jo je odbor, ki je pripravljal protestno zaporo, zavrnil. To 
pomeni, da bomo podpisali pogodbo s Celjem in odpadke pričeli v kra
tkem odvažati na celjsko deponijo, hkrati pa bomo skupaj z njimi pričeli 
pripravljati regijsko deponijo, ki bo zadostovala za 40 do 50 let.” Odvoz 
odpadkov na celjsko deponijo bo predvidoma zahteval približno 70 mi
lijonov tolarjev, ki jih bo potrebno plačati v dveh obrokih. V letošnjem 
letu bo treba odplačati 70 odstotkov zahtevanih sredstev. Za podpis po
godbe s Celjem po besedah župana Dobnika ni obvezno pridobiti so
glasja občinskih svetov.

Žalski župan se ni strinjal z očitki, da občina glede deponije ni nič 
storila, niti da je deponija nezakonita. Poudaril je mnenje inšpektorjev, 
da je ložniška deponija ena od treh najbolj urejenih v Sloveniji. Povedal 
je, da bodo sanacijo deponije izvedli.

Občani Ložnice so izrazili svoje nezadovoljstvo, ker se problem de
ponije komunalnih odpadkov vleče že toliko let. Povedali so, da si želijo, 
da bi ložniška deponija postala zgodovina.

NATAŠA VERK

GLAS Savinjshe



DOGODKI24. april 1996, Št. 28 Stran 7

NOVA PREVENTIVNA 
AKCIJA POLICIJE

10. aprila se je iztekla preven
tivna akcija policije “Natakar! 
Taksi prosim”. Policisti Uprave za 
notranje zadeve Celje so v tej a- 
kciji, ki je trajala slab mesec, zoper 
2207 voznikov odredili preizkus 
alkoholiziranosti. Pri 655 voznikih 
je bila koncentracija alkohola 
izven dovoljenih meja in je tako 
presegala 0,5 promila alkohola v 
krvi. Najvišja alkoholiziranost je 
bila izmeijena pri nekem vozniku, 
ki je imel v krvi kar 3,6 promila 
alkohola. Policisti so bili nad re
zultati akcije presenečeni, saj so 
pričakovali manjšo stopnjo al
koholiziranosti voznikov.

15. aprila pa so pričeli z novo a- 
kcijo “Kolesar”, namenjeno kole
sarjem ter voznikom koles z mo
torjem in motornih koles. Z akcijo 
so pričeli v prvem pomladnem 
času, ko so prav ti udeleženci pro- 
nreta najpogostejše žrtve promet
nih nesreč. Podatki kažejo, da smo 
na naših cestah od leta 1981 izgu
bili za dva razreda otroških ži
vljenj, saj je bilo med otroki do 14. 
leta starosti kar 60 smrtnih žrtev.

Akcija “Kolesar” bo tako usme
rjena zlasti na najmlajše, katere 
bodo policisti obiskali pri učnih 
urah v osnovnih šolah. Razdelili 
jim bodo zloženke Veselo na kolo, 
ki vklučuje tudi nagradno igro, in 
otroke opozorili zlasti na uporabo 
čelad.

Na celjskem področju bodo po
licisti staršem otrok, ki so storili 
kak prometni prekršek, poslali na 
dom posebna obvestila, razdelili 
pa bodo tudi zloženko Bistro gla
vo varuje čelada.

Posebej na celjskem območju 
bodo pozorni tudi na voznike ko
les z motorjem in motornih koles.

Grobe prekrške in objestno vožnjo 
bodo v skrajnih primerih kaznova
li z odvzemom vozila.

Policisti bodo v svoji preventivni 
akciji pozorni tudi na kolesarje, 
starejše od 60 let, ki morda ne 
morejo več dovolj hitro reagirati 
na spremembe v prometu.

Na tiskovni konferenci so pred
stavniki UNZ Celje povedali, da 
so vzroki za prometne nesreče 
večinoma še vedno neprimerna hi
trost, izsiljevanje prednosti, vožnja 
po levi strani in alkohol.

Gospodarska zbornica Celje je burga. Danske in drugih gospo- 
prrpravrla strokovni pogovor, na darsko uspesmh evropskih držav, 
katerem so gospodarstveniki sku- Na slovenskem trgu je prišlo po 
šali odgovoriti na vprašanje, v leto 1991 do velikih strukturnih in
čem je problem slovenske trgovi- lastniških sprememb, pokazale pa
ne in kako ta problem razrešiti. so se llJdi temeljne slabosti slo-

Povabili so dr. Vekoslava venske trgovine. To sta predvsem
Potočnika, profesorja na Eko- razdrobljenost m pomanjkanje
nomski fakulteti v Ljub.jaui, ki je P™h. £355*.
v lanskem letu delal na strokovni 
nalogi Strategija razvoja slovenske 
trgovine. Na pogovoru /. obrtniki 
je izpostavil nekaj bistvenih pro
blemov slovenskega gospodarstva 
in možnih strategij za njegov na- 
daljni razvoj.

“Slovenija se ne more izogniti 
spremembam v svetovnem gospo
darstvu, ampak jim mora slediti;” 
je dejal dr. Vekoslav Potočnik. 
“Intenzivne spremembe v poslo
vanju temeljijo na vse večji po
vezanosti prodaje izdelkov in sto
ritev, na integriranosti trgovine, v 
večstopenjskih organizacijah, v 
inovacijah in v uvajanju marke
tinške dejavnosti. Vse to pa te
melji na povezovanju in koncen
traciji trgovskih podjetij po vzoru 
velikih podjetij Švedske, Luksem-

Po ugotovitvah dr. Potočnika je 
v prihodnjih petih letih investici
jsko zanimivo le ljubljansko po
dročje, kjer je velika koncentracija 
potrošnikov, drugod pa bi sc mo
rali še posebej usmeriti v modern
izacijo, povezovanje in uvajanje 
sodobnih trženjskih pristopov. To 
velja predvsem za trgovino na 
drobno, v trgovini na debelo pa 
sta pomembna specializacija in 
oblikovanje franšiznih povezav. 
Prav tako je pomembno pridobiti 
trajno lojalnost kupcev.

“Multinacionalke vstopajo v naš 
prostor in na naše najboljše loka
cije, kar lahko ogrozi poslovanje 
pretežnega dela slovenskega trga;" 
je povedal dr. Potočnik. “Temu se 
lahko upremo le s koncentracijo 
moči in z uvajanjem primernih 
marketinških prijemov.”

NATAŠA VERK

'

ŽALEC - Člani Združene liste social
nih demokratov so se zbrali na letnem 
občnem zboru, na katerem so pregle
dali svoje dejavnosti v preteklem ob
dobju. Zbora sta se udeležila tudi 
Dušan Kumer, glavni tajnik stranke, 
ter Sonja Lokar, predsednica Ženske
ga foruma.

Pred dnevi so se zbrali na letnem 
občnem zbom člani Združene liste so
cialnih demokratov. Poleg pregleda 
dejavnosti je bilo srečanje namenjeno 
tudi praznovanju 8. marca, medna
rodnega praznika žena. Zbora sta se 
udeležila Dušan Kumer, glavni tajnik 
Stanke, ter Sonja Lokar, predsednica 
Ženskega foruma.
ZALEG - Coca-Cola Amatil Sloveni

ja, d. d. Žalec, ima novega generalne
ga direktorja. Mesto nekdanjega gene
ralnega direktorja Rudija Cizeja je 
prevzel Bruno Filipi. Ta je pred tem 
delal kot predstavnik Coca-cole v Za
grebu, v Sofiji, v bivši Jugoslaviji, v 
Trstu in na Dunaju. Rudi Cizej, do
sedanji direktor, bo odslej predsednik 
nadzornega sveta in svetovalec gene
ralnega direktorja.

Coca-cola Amatil Slovenija je v pre
teklem letu dosegla odlične poslovne 
rezultate, saj so količine narasle za 11 
odstotkov, profitna stopnja pa skoraj 
za 70 odstotkov.

CELJE - 33 delavk in en delavec za
sebnega podjetja Impulse iz Žalca je 
končno dobilo vse potrebne dokumen
te, s katerimi se lahko prijavijo na bor
zi dela in zaprosijo za denarna nado
mestila za čas brezposelnosti. Za po

trebne dokumente so poskrbeli na 
Sindikatu delavcev tekstilne in usn
jarsko predelovalne industrije v 
Celju. Direktor Dušan Kovač je za
poslenim v svojem zasebnem po
djetju Impulse lani avgusta prenehal 
dajati plače, oktobra pa jim je izročil 
odločbe o tehnoloških presežkih. Do 
danes se je upokojilo ali našlo delo 
drugod že 18 Impulsovih delavk, 
preostale pa se zdaj lahko prijavijo 
na zavodu za zaposlovanje. Vse pa 
bodo podjetje tožile za neizplačane 
odpravnine, regrese in nadomestila 
za čas čakanja.
PREBOLD - Telekom Slovenije se 

je odločil, da bo v Preboldu in Ta
boru vgradil novi digitalni telefonski 
centrali, o čemer je z žalsko občino 
in obema krajevnima skupnostima 
podpisal pogodbo. Posodobil bo tudi 
njimo povezavo z vozliščno centralo 
v Šempetru in zgradil razdelilno te
lefonsko omrežje. K temu so pripo
mogli novi naročniki, ki bodo plačali 
dodaten prispevek. Nova telefonska 
centrala v Preboldu bo imela 960 
priključkov, nova telefonska centrala 
v Taboru pa 280 novih številk. Prva 
naložba bo vredna 40,5 milijona to
larjev, od katerih jih bo Telekom 
prispeval 22,5, druga naložba pa bo 
stala dobrih 31 milijonov tolarjev, od 
katerih jih bo Telekom poravnal 
skoraj 18. Ostalo bodo postopoma 
odplačali novi naročniki. Telekom 
načrtuje tudi^ razširitev telefonske 
centrale v Žalcu, Petrovčah, na 
Polzeli in v Šempetru.

GLAS Savinjske
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PLANINKA - VISOKA KVALITETA TURIZMA
V Ljubnem ob Savinji je znan penzion Planinka, ki so ga 
pred kratkim začeli obnavljati, da bi lahko v njem ponudili 
kar najbolj kvalitetno turistično ponudbo za izbrane, petične 
goste. Lastnik tega objekta je Turist Nazarje, družba Šared 
d.o.o., s sedežem v Mengšu pa je prevzela njegovo obnavljan
je. Delajo po franšizing pogodbi, kar pomeni, da se še vedno 
uporabljata imena Turist in Planinka. Obnovo Planinke v okvi
ru medsebojne pogodbe financira podjetje Šared.

Cilj obnovljenega penzio
na Planinka je pridobiti 
predvsem poslovne turiste. 
Tem bi v prihodnje radi 
ponudili tudi računalnike s 
priklopom na Internet, 
duhovno-sprostitveni cen
ter po ameriškem zgledu in 
klub, ki bi bil odprt odprt 
nekoliko dlje v noč. Skupaj 
s Slovenijavinom načrtujejo 
odprtje vinoteke v kleti, do
govarjajo se tudi za manjšo 
igralnico, ki bi privabila zla
sti turiste iz Avstrije. Ure
dili so štiri prostorne apart
maje, restavracijo in sla
ščičarno.

“Problem pa je v tem, da 
v Savinjski dolini ni dovolj 
kvalitetnih domačih ka
drov, kajti v penzionu Pla
ninka želimo ponuditi zares

Urejena notranjost za najzahtevnejše goste

kvalitetno postre
žbo. Vendar imamo 
voljo in znanje, zato 
smo prepričani, da 
nam bo uspelo.
Želimo si sodelova
ti s krajani Ljubne
ga,” je povedal Sta
ne Podsedenšek, 
eden od lastnikov 
podjetja Šared. Po
vedal je tudi, da je 
eden od njihovih ci
ljev ustanoviti ma- 
nagerski klub Sa
vinjske doline.

“Zgornja Savin
jska dolina je celo
ta, ki se je ne da 
prodajati po del
čkih,” je še dejal.
“Biti moramo enot
ni in se med seboj 
dogovarjati o turi
stični ponudbi. Naša 
prihodnost je v tu
rizmu, ki ne bo masoven, pa bo 
vseeno prinesel denar, na primer 
konjeništvo in ribolov.”

Novi najemnik Planinke, po
djetje Šared, ima torej nov in dol
goročno začrtan program, s kate
rim želi povrniti ljubenskemu pen

zionu njegov nekdanji ugled ter 
tako pritegniti čim več uglednih 
turistov. V podjetju verjamejo, da 
bodo to s svojim znanjem, z voljo 
in dobrimi kadri tudi dosegli.

Nataša Verk

V MAJHNI TRGOVINI VELIKA PONUDBA
Na trgu 28 v Mozirju smo obiskali trgovino KRIM Center. 
Njena najemnica je Marija Križnik, ki nam je povedala, da 
se trudi svojim strankam ponuditi čim večjo izbiro. Tako je 
v trgovini Krim Center moč izbimti med tekstilnimi izdelki za 
ženske, moške in otroke, poleg tega pa ponujajo še igrače in 
fotografski material.

Oblači! je v Krimu 
vseh znamk. Na 
voljo so znamke Li
sca, Beti Metlika, 
trenirke Mikado,
Modex jeans, nekaj 
oblačil pa je tudi 
uvoženih.

“Cene so res 
ugodne, saj mora 
biti tako zaradi 
konkurence,” je po
vedala Marija Kri
žnik. “Na žalost pa 
opažam, da kupna 
moč potrošnikov 
pada. Vendar sem 
optimistka.”

Svojim strankam 
vedno prisluhne in 
se skuša čim bolj 
prilagajati njihovim 
željam. V prihodnje 
bi rada, če bo mo
goče, tudi preuredi
la svojo trgovino.

Poleg tekstila in 
igrač pa v Krimu ponujajo tudi 
razvijanje filmov po zelo ugodnih 
cenah. Filme razvijejo v enem 
dnevu.

“V takšnem majhnem kraju, kot 
je Mozirje, stranke pričakujejo, 
da bodo v eni trgovini našle ve-

Lastnica trgovine Marija Križnik: "Cene 
so res ugodne, saj mora biti tako zaradi 
konkurence!"

liko različnih artiklov zase in za 
svojo družino,” je dejala Marija 
Križnik. Prav zato se je v svoji si
cer majhni trgovini odločila ponu
diti zelo raznovrstne artikle.

TALIJA M.

Savinjske
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MODNI HIT SO 
PLETENINE
MANCA je trgovina s tekstilom in čeprav je v Polzeli, jo 
obiskujejo kupci iz drugih, večjih krajev, tudi iz Ljubljane. 
Mnogo je med njimi stalnih strank, ki jih v trgovino Manca 
privabijo zelo ugodne cene in predvsem kvalitetna ponudba.

Trgovina Manca na Polzeli

V Manci je moč kupiti oblačila 
za vse starosti in okuse, zato se pri 
njih oblačijo cele družine. Izbirati 
je moč med kvalitetnimi znamka
mi, kot so Vezenine Bled, Danlop, 
Univerzale Domžale, Mont Kozje, 
Pletilstvo Mira in še bi lahko 
naštevali. Imajo tudi poseben pro
gram svečanih oblek, med njimi 
oblek za obhajilo in za bližajočo se 
valeto. Velika je tudi izbira plete
nin.

Ker se s prihodom pomladi 
začenjajo tudi športne in rekrea
tivne aktivnosti, so se v Manci 
odločih ponuditi celoten program 
trenerk Mont, bund, vetrovk in 
kopalnih plaščev. Poleg tega imajo 
na voljo tudi trenerke Danlop in 
tenis program.

V Manci stalno spremljajo mo
dne tokove. Pomladni hit so seve- 
da kratke pletene mikice, črtaste

in rebraste majčke, vroče hlačke 
ter dolga in mini krila. “Ponudili 
bomo tudi unikatne svilene bluze 
in tunike,” je povedala lastnica 
trgovine Ana Artnik.

Prilagajajo pa se ne le modnim 
tokovom, ampak tudi željam 
kupcev. Moški program hlač in 
brezrokavnikov so tako pred kra
tkim dopolnili s kravatami in sra
jcami. Tudi če se zgodi, da nimajo 
na voljo tega, kar si kupec zaželi, 
mu to sami priskrbijo.

“Če bi gledala samo na denar, bi 
trgovino že zdavnaj zaprla,” je 
dejala Ana Artnik. “Plačilo je 
predvsem v zadovoljstvu stranke. 
Za tako delo je treba imeti veliko 
volje in ljubezni do tega poklica 
ter se usmeriti predvsem v dolgo
ročne cilje.”

T M.
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Lastnica Ana Artnik: "Plačilo je predvsem v zadovoljstvu stranke"

KVALITETA PO 
NIZKIH CENAH
SIMSON, d.o.o., je nov salon pohištva na Šolski ulici 10 v 
Mozirju. To je edini specializirani salon pohištva v Mozirju, 
kar se pozna tudi pri njihovem prometu. Lastnik Uroš Koce- 
li pravi, da je povpraševanje po pohištvu izredno veliko.

V salonu najdemo predvsem kvalitetnejše pohištvo.

V salonu Simson ponujajo vse 
vrste domačega in uvoženega po
hištva ter stavbno pohištvo. Razen 
svetil ponujajo celotno opremo za 
hiše, torej tudi okna, vrata, stopni
ce, talne obloge, zavese in podob
no.

“Svojim kupcem vselej prisluh
nemo in jim skušamo tudi čim bolj 
pomagati pri opremljanju njihovih 
domov,” je povedal Uroš Koceli.

hištvu, ki je kvalitetno in pomeni 
dolgoletno naložbo. “Mi ponuja
mo tudi nekoliko dražje uvoženo 
pohištvo, ki pa je tudi bolj kva
litetno,” je dejal Uroš Koceli. 
“Tega v večini drugih salonov ni
sem opazil, saj se bojijo tveganja. 
Mi pa hočemo ponuditi pred
vsem kvalitetno pohištvo.” Naj
večje povpraševanje je po kuhi
njah in otroških sobah.

“Pogosto se zgodi, da mere po
hištva ne ustrezajo nekaterim sta
novanjskim prostorom. Takrat 
sami izdelamo pohištvo oziroma 
ga priredimo, tako da ustreza 
željam in potrebam kupca.” Kup
cem tudi svetujejo glede barvnih 
odtenkov in postavitve pohištva v 
prostoru, če je potrebno, se ogla
sijo na domu stranke in sami 
izrišejo načrt.

V zadnjem času je precejšnje 
povpraševanje po masivnem po-

Za tiste kupce, ki iščejo cenejše 
pohištvo, je poskrbljeno s pestro 
izbiro. Poleg tega v salonu Sim
son načrtujejo za vsak mesec po
sebno akcijo, ko bodo določeno 
pohištvo prodajali po izredno 
nizkih cenah. Trenutno so to 
Marlesove kuhinje, spalnice Iles 
Idrija in vrtne garniture.

Pohištvo pripeljejo na dom in 
ga po dogovoru tudi montirajo.

D. S.
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KAKO ŠIROKA REKA TEČE MED VERNIKI IN NEVERNIKI
Zanima nas, po kaj hodijo v cerkev tisti, ki se nimajo za ver
ne. Še bolj pa nas zanima, na kakšni stopnji sožitja smo da
nes verniki in neverniki. Koliko je med nami še vedno pred
sodkov, zgolj čustveno obarvanih, in koliko takšnih, ki imajo 
za vernike praktične neugodne posledice (še vedno), zaradi ka
terih se jih ima tudi sedaj mnogo za "drugomzredne" državlja
ne?

"Zakaj sem se pred četrt stoletja 
zatekla v cerkev? Ker sem bila 
prvič v hudi stiski, iz katere sem 
si lahko pomagala, le kakor sem 
vedela in znala. In vedela in znala 
sem lahko samo toliko, kot sem 
videla in slišala, da so naredili dru
gi. Namesto da bi šla k uri klavirja, 
ki sem ga sovražila iz dna duše, 
sem lekcijo prešpricala v hladnem 
in mračnem zavetju domače cer
kve, kjer me ni nihče gnjavil in silil 
ponavljati dolgočasnega Bacha... 
Po kaj sem šla v cerkev? Po boga 
gotovo ne. Po njegovo moč tudi 
ne. Tja sem se šla skrit, četudi za 
eno samo uro. Tja sem šla v miru 
premislit o posledicah, za katere 
sem dobro vedela, da se bodo v 
naslednjih dneh zgrnile name." 
Tako je hitela pripovedovati sta
rejša gospa, ki me je sredi 
sončnega dopoldneva ustavila na 
ulici ter me poprosila, da ji poma
gam priti do cerkve.

Vseeno mi je, če kdo veruje ali 
ne, saj se zavedam, da vera še ni 
porok, da si drugače dober človek. 
Prijatelje in prijateljice imam tako 
na eni kot na drugi strani. Veliko
krat pa se zamislim ob tem, kar 
cerkvi nekateri "očitajo" to, da 
namreč "zna". Mislim, da to ni le 
del njene taktike, kar bi bilo ra
zumljeno zelo ozkosrčno in kri
vično, ampak je končno njena po
glavitna vsebina; nesebično poma
gati v stiski. Če pustimo vnemar 
"nesebičnost", ki včasih je, včasih 
pa tudi ni, nam ostane "pomoč v 
stiski". Praktične oblike te pomoči 
so natanko iste kot tiste, ki sodijo 
v naši družbi na področje družbe
nih dejavnosti: otroško varstvo, 
skrb za ostarele, bolne in invalide, 
skrb za poporodno nego matere in 
otroka, družabne prireditve, izleti, 
počitnice itd. In kaj je tu narobe?

Morda se sprašujete, kakšen je 
položaj verskih skupnosti v e- 
vropskih državah? Urejen je 
različno, vzrok so različni 
družbeni dejavniki; skupno vsem 
je to, da svojim državljanom kot 
posameznikom zagotavljajo svobo
do vesti in veroizpovedi kot te
meljno človekovo pravico in svo
boščino in splošno civilizacijsko 
pridobitev.____________________

Nič. Dokler vse to seveda ne po
meni vmešavanja. Kakšno 
vmešavanje le? Cerkev pomaga 
praviloma tistim, ki po običajni 
poti niso dosegli željenega, tako 
rekoč mejnim primerom, ki jim 
družba s svojimi institucijami ne 
more ali ne zna pomagati; pomaga 
tistim, ki so njihove pomoči po
trebni.

Velika noč je cerkveni praznik, ki 
se je na Slovenskem tako ukoreni
nil, da tudi Cerkvi nenaklonjeni 
časi niso prav nič zmanjšali nje
govega pomena. To je največji in 
najstarejši krščanski praznik.

Ko ni sogovornika, pri
sluhne cerkev.

Poznam študentko, ki je hodila 
v svojih gimnazijskih dneh enkrat 
tedensko s svojimi sošolci in sošol
kami v župnišče. Tam so bili zbra
ni okrog mladega, razgledanega in 
simpatičnega duhovnika. Če jih je 
bilo kdaj manj, so šli celo k njemu 
domov. Kaj so tam počeli? Za vsa
kokratno srečanje so imeli pripra
vljeno določeno temo za pogovor. 
Pripravil jo je župnik sam ali eden 
od udeležencev. Potem so o tem 
razpravljali.

Dekle mi je povedalo, da je 
takšne pogovore rabilo, saj so bili 
njeni starši bolj zaprti in nekomu
nikativni. Na teh srečanjih so tudi 
vedno proslavljali rojstne dneve, 
zapeli in zaplesali. Velikokrat so 
jo mahnili na krajše izlete ali pa 
za več dni v hribe. K njim je lahko 
prišel vsakdo in to, da je nekdo 
kar naravnost povedal, daje ateist, 
sploh ni pomenilo, da se z njim ne 
bi želeli pogovarjati. Teme, ki so 
jih pripravljali so največkrat bile 
tako splošno človeške (socialne, fi
lozofske, pedagoške, psihološke), 
da je pravzaprav resničnost mnenj 
in pogledov celo svetovnega nazo
ra, bila zaželena. Če je človek 
prišel tja, je pomenilo da ima ne
kaj v sebi, kar je pripravljen po
sredovati naprej, kar mu še ni 
čisto jasno, kar bi rad preveril: 
ovrgel ali potrdil. Verovanje teh 
mladih ljudi ni v nekem kalupu, 
čeprav sprejemajo osnovne katoli
ške resnice, toda določene stvari si 
razlagajo po svoje: na primer ne

katere moralne vidike človekovega 
življenja, prav tako pravne itd. Na 
teh srečanjih niso nikoli politizi
rali, saj niso želeli, da bi se vse 
skupaj sprevrglo v kritiko trenut
nega družbenega dogajanja. Ven
dar pa se pogovarjajo o tem, kar 
se dogaja, kar se piše. Ni torej 
smisel v kritiki, ampak v vsestran
skem umevanju. Ne gre za to, da 
bi ene vrednote rušili in jih nado
mestili z drugimi.

Je vsak stik z vero že vsi
ljevanje vere?

Danes imamo generacije ljudi, ki 
nimajo o veri nobene predstave in 
tako gledajo na vernike zelo oz
kosrčno in s pomočjo šablon. Za
kaj je tako? Verniki o sebi ne go
vorijo, prav tako kaj dosti ne go
vorijo in ne nastopajo v sredstvih 
javnega obveščanja, kjer to opra
vijo namesto njih drugi. Samo 
dejstvo, da veruješ, še ne pomeni, 
da si dober - in seveda obratno. 
Nevera ali vera ne dajeta ni
kakršnega spričevala. Prav tako pa 
tudi ni vsak stik z vero (na primer 
poznavanje svetega pisma) že vsi
ljevanje vere.

Duhovnost je torej avtentična po
treba človeka. Število verskih 
skupnosti pri nas zato narašča. V 
slovenskem duhovnem prostoru le
gitimno in legalno deluje 26 ver
skih skupnosti, ki so registrirane 
na Uradu za verske skupnosti Re
publike Slovenije. Gre za enako
pravne, od države ločene verske 
skupnosti._____ ______________

Končno se navajamo ži
veti drug z drugim

Med tistimi, ki so verni, 
predvsem pa med mladimi, je vse 
manj strahu pred svobodnim 
izražanjem svoje veroizpovedi. 
Končno se navajamo živeti eni po
leg drugih. Slovenci smo bili 
izredno dolgo dobesedno obre
menjeni s predstavo, da mora biti 
vsak katolik. To je šlo tako daleč, 
da je vera opozarjala nase s prav 
vsakega razpotja. Vendar pa v 
tako majhnem narodu, kot je naš, 
pač ni mogoče urediti življenja 
tako, da bi imeli vsi, verni in ne
verni, od A do Ž vse svoje insti
tucije. Če pa je polovica vernih in 
polovica nevernih, potem se mo
ramo tako porazdeliti, da bomo 
imeli tako eni kot drugi enake 
pravice. Dejstvo je, da cerkev na 
določenih področjih stori več kot 
država oziroma je uspešnejša.

Vendar pa to ne pomeni, da 
bomo zdaj kar dvignili roke in ji 
nekatera področja prepustili. Pa 
tudi zakoni namreč čisto natančno 
določajo, kje naj cerkev ne išče 
svojih perspektiv. Na primer: cer
kev ne sme organizirati ustanov za 
opravljanje dejavnosti, ki so 
splošnega družbenega pomena, saj 
so te stvari tako pomembne, da jih 
ne moremo prepuščati samovolji 
posameznikov.

Slovenija se je z odcepitvijo od 
Jugoslavije odločila za parlamen
tarno demokracijo. Slednja pa se
veda ne more temeljiti niti na eni 
politični stranki niti na eni osnov
ni ideologiji ali religiji, ki bi bila 
v interesu vladajočih struktur. 
Tako je torej v demokratični druž
bi potrebno spoštovati pravico po
sameznika do svobode veroizpove
di: gre za pravico imeti kakršno 
koli veroizpoved ali prepričanje po 
lastni izbiri.__________________

Da bi bilo danes več vernikov 
kot nekdaj? Vera je evropski val, 
ki pa ne pomeni še resnične ver
nosti. Prej zanimanje. Res pa je 
tudi, da ljudje svojo vero vse manj 
skrivajo, zato se zdi, da je več ver
nih.

Toda anonimnost še 
vedno ostaja...

Po vsem zapisanem ugotovim, 
da vse skupaj ni neko novo odkri
tje. Toda razveseljivo pa je, da 
razlika v svetovnem nazoru, razli
ka med vero in nevero, ne sproža 
več tako številnih nasprotij, kot jih 
je še nedavno. Poudariti je treba 
"nedavno", saj smo priče zelo vi
soke stopnje sožitja med enimi in 
drugimi. To je postavil na svoje 
pravo mesto že davni zakon, ki pa 
seveda ne more opraviti kar na hi
tro tudi s predsodki.

Namen je pač iskanje stičnih 
točk in z veseljem ugotavljamo, da 
jih sogovorniki v večini vidijo vse 
več. Čemu torej dejstvo, da so 
kljub temu sogovorniki želeli osta
ti neimenovani...

Zakaj bi si torej postavljali 
namišljene pregrade, zakaj bi bili 
nestrpni zaradi različnosti dveh 
ideologij, zakaj bi poudarjali Mi 
ali Vi, verniki oziroma brezbožci, 
če pa vendarle živimo drug z dru
gim, govorimo isti jezik, smo pri
padniki istega naroda, grajamo 
iste napake in se veselimo istih 
uspehov?

MAJA ZAGORIČNIK

GLAS Savinjshe
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Amaterski ornitolog Milan Cerar o naravi in ljudeh

“PLANINSKI OREL JE DRAGOCEN, A OGROŽEN”
Na Ljubnem ob Savinji smo obiskali Milana Cerarja, nara
voslovnega fotografa in omitologa-amaterja. Vedel nam je pove
dati marsikaj zanimivega, saj se že skorajda vse življenje 
ljubiteljsko ukvarja s spoznavanjem narave.

Milan Cerar - zaščitnik živali in narave. Foto: T. T.

“Zadal sem si ta življenjski 
c'lj> da bi v čim večji meri 
spoznal naravo Zgornje Sa
vinjske doline, da bi videl, 
kakšno je moje življenjsko okol
je, kako je bogato in zanimivo.

To sem si želel že od malih 
nog. Moj stari oče mi je vcepil 
spoštljiv odnos do narave. Po
vedal mi je, da se narave ne 
sme uničevati. Živali se ne sme 
obijati, tudi ne na primer kač, 
čeprav ljudje čutijo odpor do 
njih. Besede mojega starega 
očeta so se mi vtisnile v spomin, 
kakor da bi mi jih povedal 
včeraj.

Boli me, ko vidim, koliko živali 
je povoženih na cestah. To je 
velika škoda, ampak ljudje ne 
razumejo, kako je narava čudo
vita in kako smo mi odvisni od 
narave. Ko začnejo razmišljati 
0 tem, je že navadno prepozno. 
Bolj bi se morah zavedati, da 
bi morah čuvati naravo, kakor 
da je del naše lastnine. Varovati 
bi jo morali prav tako, kakor

na primer televizijo in avto, ki 
sta za ljudi najpomembnejša 
predmeta v njihovem domu.

Resnično bi morah naravo 
ohranjati takšno, kakršna je, ne 
pa grobo posegati vanjo. Misliti 
je treba na prihodnost, nam pa 
je to vseeno, le da mi dobro 
živimo. Nič ne mislimo, v 
kakšnem okolju bodo živeli naši 
potomci in da bodo morah 
plačevati za naše napake. Tudi 
tehnološki razvoj se bo moral 
sčasoma upočasniti, da se bo 
lahko narava obnovila.”
“Že v mladosti ste pričeli 
zbirati metulje in hrošče.”

“Zbiral sem jih ob koncu 
osnovne šole, vendar sem kmalu 
nehal. Takrat so se z urbaniza
cijo pričeli grobi posegi v naravo 
in profesor Drofenik iz Lju
bljane, ki se tudi ukvarja z 
metulji, mi je povedal, da so 
metulji že popolnoma izginili iz 
severnih držav. Metulji so zelo 
občutljivi na različne strupe in

posege v okolje, zato so mar
sikje že ogroženi, zato sem tudi 
jaz prenehal z zbiranjem metul
jev.

Sicer pa postopek sušenja 
metuljev poteka po čisto na
ravnem postopku. Metulja se 
pripne na posebno natezalnico 
in se potem počaka nekaj 
tednov, da se posuši. V metulju 
se razvijejo mikroskopsko majh
ni črvi, ki pojedo metuljevo 
drobovino. To je čisto naravna 
reprodukcija.

V naravi je reprodukcija tako 
dovršena, da je ne more doseči 
noben računalnik in noben člo
vekov izum.”

“Ljubno je zanimivo tudi po 
tem, da ima gnezdo planinskega 
orla.”

“Planinski orel je eden izmed 
najbolj ogroženih živalskih vrst 
v Evropi.

Planinski orel potrebuje zelo 
velik življenjski prostor, da lah
ko preživi. V preteklosti je bil 
to stepski ptič, kjer je gnezdil 
na tleh. Ker je bil preganjan, 
se je vedno bolj odmikal od 
ljudi, zdaj pa gnezdi predvsem 
v Alpah na nedostopnih prede
lih skalovja. Gnezdo na Ljub
nem spada v najjužnejši predel 
alpskega območja. Gnezdo je 
na približno na 1000 m nad
morske višine, kar je ena od 
najnižjih točk gnezdišč pla
ninskega orla.

Planinski orli so zaščiteni že 
več kot 30 let, vendar je ta 
zaščita samo na papirju. Na
jvečji sovražniki planinskega 
orla so namreč lovci in kmeti, 
naravni sovražnik pa mu je le 
kuna belica. Ko si planinski orel 
išče hrano, preleti široko obmo
čje, ne glede na to, ah je to 
gozd, ah so to kmetije. Je v 
glavnem mrhovinar in pospra
vlja bolne in poginjene Živah. 
Nikdar ne upleni zdravih Živah. 
Tudi spomladi izbira tiste mla
diče, ki so slabotni in bi tako 
ah tako poginih. To je del 
naravnega izbora, da preživijo 
zdrave in močne Živah, slabotne 
in bolne pa ne.

Izjemno lepo pa je opazovati 
planinskega orla pri svatbenih 
letih. Tega se z besedami sploh 
ne da opisati.

Področje, kjer na Ljubnem 
gnezdi planinski orel, je od 
lanskega leta zaščiteno kot kra
jinski park. Tega pa nihče ne 
upošteva. Nekateri se prav 
izživljajo nad tem, večina ljudi 
pa se sploh ne zaveda, kakšna

vrednost je par planinskega orla 
za neko področje. Ljudem se 
zdi planinski orel enak vrabcu. 
Ker pa vedo, da je to ujeda, 
ga imajo takoj za škodljivega. 
Ne zavedajo se njegove ko
ristnosti.

Sicer se kmetje v tej okolici 
zavedajo vrednosti planinskega 
orla in z njim živijo, ko pa orel 
leti izven tega ožjega območja 
na svoj širši življenski prostor, 
ga tamkajšnji kmetje ne pozna
jo. Mislijo, da ga je treba čim 
prej pokončati. Pred šestimi leti 
je nek kmet ubil samico, ker 
mu je hotela upleniti kokoš. 
Pogosto pa orla kar ubijejo in 
zakopljejo v gozdu, tako da tega 
nihče ne ve. Ne spoštujejo tega, 
da je planinski orel redek, 
ogrožen in zaščiten.

Tudi lovci bi se morah 
izobraževati. Pri lovskih izpitih 
so poudarjene samo ekonomske 
vrste, ki prinašajo dobiček. Za
radi tega so ogroženi naravni 
plenilci, kakor sta poleg pla
ninskega orla tudi volk in 
medved.”
“Kakšne pa so posledice 
takšnega ravnanja?”

“Posledice občuti vsa narava 
in tudi človek. Bolezni se preveč 
razmnožijo. Pri lisicah se na 
primer razširi steklina, kar pride 
tudi na domače Živah in tudi 
na človeka. Vsak poseg v naravo 
človek tudi sam občuti, saj smo 
tudi mi del narave.”
“Vi se ukvarjate tudi z 
naravoslovno fotografijo. ”

“Moj namen je s fotografijami 
prikazati, kako čudovita je na
rava. Za to fotografiranje pa je 
treba zelo dobro poznati Živah, 
česar se samo iz knjig ni 
mogoče naučiti. Kar piše v 
knjigah, drži samo za določeno 
območje, na drugem območju 
pa se iste živali drugače obna
šajo. Zato je potrebno iti ven 
iz laboratorijev in učilnic ter si 
Živah ogledati v naravi. Vsi 
veliki, pravi raziskovalci narave 
so živeli v naravi.

Jaz nenehno spremljam doga
janje v živalskem svetu. Pred 
kratkim so strokovnjaki ugoto
vili, da ujede zaznajo toplotni 
odboj človeka. Jaz pa vidim, da 
so ptiči najbolj pozorni na oči 
nasprotnika. Človek pa blisko
vito reagira z očmi. Ko trznemo 
z očmi, se ptice preplašijo. Pri 
opazovanju ptic mora biti človek 
torej čisto miren. V to svojo

GLAS Savinjske
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teorijo bi se rad še bolj poglobil. 
Sicer pa ptice barv ne registri
rajo, tako da jih lahko opazu
jemo oblečeni v katere koli 
barve, le da prikrijemo svoje 
oči.

Na žalost je amatersko delo 
pri nas premalo cenjeno.”
“Svoje znanje pa prenašate 
tudi na mlajše.”

“Dve leti že pomagam pri 
biološkem krožku v Mozirju, 
kjer otroke učim o pticah 
našega prostora. Rad bi, da bi 
spoznali naravo, ki jih obdaja. 
V šolah se temu daje premalo 
poudarka. Ptice so zelo koristne 
za kmetijstvo, saj so med dru
gim tudi opraševalke sadnega 
drevja, so pa tudi zelo občutljive

na pesticide. Kmetje ne pazijo 
dovolj na koncentracijo škropil, 
ki potem škodijo pticam. Potem 
pa se pritožujejo, da danes ni 
več toliko sadja, kot ga je bilo 
nekoč. Seveda ga ni, ko pa ni 
ptic.

O našem področju še sami 
premalo vemo. Imamo še čisto 
reko Savinjo, ki je priznana tudi 
po svetu, ne vemo pa, kakšno 
rastlinstvo imamo ob njej. Dru
ge evropske države se bolj 
zavedajo, kako pomembna je 
narava. Tam posamezne pokra
jine kar tekmujejo med seboj, 
v kateri bo več živalskih vrst in 
kje bo okolje bolje ohranjeno.”

NATAŠA VERK

Zbirka metuljev

GRADBENI INŽENIRING
ing. Vinko VUČAJNKs.p.

Prežihova 1, 331« ŽALEC, Tel. & Far.: 063/ 712 26S 
Mobitel: 0609/ 618 443

IZVAJANJE DEL V GRADBENIŠTVU:

gradbena dela 
obrtna dela 
inštalacijska dela

- nizke gradnje
- adaptacije
- rekonstrukcije

ORGANIZIRANJE DEL - INŽENIRING 
PROJEKTIRANJE

Ob '545-letnici mesta Celje so 
na Slomškovem trgu v Celju 
odkrili spomenik Antonu Martinu 
Slomšku. Odkritju dobre 3 metre 
visokega spomenika so med dru
gim prisostvovali minister za kul
turo dr. Janez Dular, škof dr. 
Franc Kramberger, celjski župan

muzeja. Odkrili so ga ob sto
letnici rojstva umetnice in ob 
150-letnici odhoda Slomška iz 
Celja na škofovsko posvečenje.

“Naj bo ta spomenik vir 
zaupanja za prihodnost slo
venskega naroda v duhu, kakor 

' ' " NFranc Kramberger, celjski župan si ga je zamislil Slomšek, ,
Jože Zimšek in prof Alojz Rebu- dejal opat in prelat Kolšek,
la, velik poznavalec Slomškovega Skupaj z ministrom za kulturo
-?i\ /n rhtln iv hrnnneti cnsitnpniIs tn/Ii nsiLrff Lživljenja in dela.

Zbrane je nagovoril opat in 
prelat Friderik Kolšek. Povedal je, 
da je imel sam spomenik precej 
nenavadno zgodovino. Oblikovala 
ga je umetnica Karla Buloč 
Mrak, vendar je bil njegov 
mavčni odlitek med drugo sve
tovno vojno razžagan na 13 
kosov in spravljen v kleti nekega

je bronasti spomenik tudi odkril 
Škof dr. Franc Kramberger je 

izrazil mnenje, da je prav, da 
stoji Slomškov spomenik v 
bližini njegove nekdanje gimna
zije. “Slomšek in Celje sta 
nerazdružljiva dvojica, ” je dejal 
in nato spomenik blagoslovil.

TALIJA M

MONTANA PETROVČE 
V STEČAJU

Stečajni senat okrožnega sodišča v Celju je sprejel sklep o 
stečajnem postopku za Montano Petrovče, podjetje za pridobivanje 
in predelovanje nekovinskih rudnin. Montana Petrovče je bila 
pravna naslednica Hmezad Gramesa in bi morala odplačati okrog 
100 milijonov tolarjev dolgov tega nekdanjega podjetja, česar pa 
ni zmogla. Montana ima zaposlenih le 21 delavcev in je skoraj 
nepogrešljiva oskrbovalka slovenskih cementarn, njeno tekoče 
poslovanje pa je uspešno, zato ji je stečajni senat dovolil, da 
lahko posluje še pol leta, dokonča začeta dela in izpolni obveznosti 
do kupcev.

GLAS Savinjshe



ŽIVAHEN KULTURNI UTRIP LJUBNEGA OB SAVINJI

Lenka Kralj: "H kulturi želimo pritegniti 
čim več krajanov!"
Lenka Kralj je učiteljica na osnovni šoli 

v Ljubnem in aktivna članica ljubenskega 
prosvetnega društva. “Pred leti nismo imeli 
veliko možnosti za kulturno delovanje, zdaj 
pa že imamo dobre pogoje za delo v 
prosvetnem domu. Tega smo ga dogradili 
leta 1992,” je povedala. “Prosvetno društvo 
deluje že od leta 1922, ko je bil ustanovljen 
prvi moški pevski zbor. Ta deluje - razen 
štirih let med drugo svetovno vojno - ves 
čas neprekinjeno. Dvakrat je bil ustanovljen 
ženski pevski zbor. Eden od teh je obstajal

4 let, drugi, ki sem ga ustanovila leta 1977, 
pa 13 let.”

Imeli so precej podmladka, tako da zdaj 
deluje dekliški pevski zbor. Na Ljubnem 
ob Savinji deluje tudi zelo močna kino 
sekcija. Knjižnjica deluje v svojih lastnih 
prostorih, v letošnjem letu pa bodo posku
šati ponovno osnovati dramsko sekcijo.

“Prej je nekoč delovala dramska sekcija, 
ki pa je morala zaradi slabih pogojev dela 
svoje aktivnosti prekiniti,” je povedala 
Lenka Kralj. “Imamo tudi sekcijo ljudskih 
godcev, ki deluje že deset let in je že 
posnela svojo kaseto. Vsako leto na belo 
nedeljo imajo nastop pred polno dvorano. 
Da bi godčevstvo še bolj razširili, smo na 
osnovni šoli uvedli projekt etno glasbe, tako 
da smo dobili učitelje 
za citre, harmoniko in 
kitaro. Imamo tudi 
deset flavtisk, s pro
jektom etno glasbe pa 
smo se predstavili na 
Dnevih slovenskih šol 
v Ljubljani.”

Ljubenski osnov
nošolci so na glasbe
nem področju zelo 
uspešni. Osvojili so 
zlato harmoniko, pev
ski zbor OS Ljubno 
ob Savinji pa se 
pripravlja na revijo 
pevskih zborov 
Nazarjih. Odrasli pev
ski zbori bodo nasto
pili na reviji v Lučah.

Na Ljubnem prirejajo tudi tekmovanje 
citrarjev Štajerske, na katerem se opravi 
izbor za državno tekmovanje citrarjev. V 
predlanskem letu so osvojili zlate citre na 
državnem tekmovanju v Grižah.

Poleg tega imajo na Ljubnem flosarski 
bal, ob katerem teden dni potekajo različne 
kulturne prireditve.

“V odboru prosvetnega društva so mladi, 
zelo delavni ljudje,” je povedala Lenka 
Kralj. “Pripravili smo vrsto prireditev, 
vendar se bodo krajani^ morali še navaditi 
prihajati v dvorano. Še posebej pa se 
trudimo vključiti mlade v različne kulturne 
dejavnosti.”

NATAŠA VERK

Dekliči in fantiči lepo pojejo!

KONCERT EVROPSKIH ŠTUDENTOV V CELJU
V petek, 12. aprila, je Zavod za kulturne prireditve Celje v 
dvorani kina Union v Celju priredil dobrodelni koncert 
Evropskega orkestra študentov medicine. To je bil poleg 
koncerta v Ljubljani njihov edini nastop v Sloveniji.

Evropski orkester študentov 
ntedicine je simfonični orkester, 
njegovih 60 članov pa prihaja 
'z 16-ih evropskih držav. 
Orkester je nastal leta 1993 v 
okviru Evropskega združenja 
študentov medicine, v njem pa 
sodeluje 6 Slovencev. Vsi glas
beniki v orkestru imajo visoko 
raven glasbeno-instrumentalnega 
znanja.

Člani orkestra vadijo sami 
doma, teden dni pred koncer
tom pa se vsi zberejo na 
nekajdnevnih srečanjih, ki jih 
pripravijo posamezna združenja 
študentov medicine. Eno od 
takih srečanj poteka tudi v 
Sloveniji. V času srečanja si 
študentje deželo tudi ogledajo 
m se udeležujejo družabnih 
srečanj ter medicinskih strokov
nih predavanj.

Evropski orkester študentov 
medicine je nastopal v Nemčiji 
m Veliki Britaniji. Na koncertu

v Celju se je predstavil z deli 
treh velikih in hkrati dokaj 
raznolikih avtorjev obdobja ro
mantike, ki so močno zaznamo
vali glasbeno ustvarjalnost druge 
polovice prejšnjega stoletja. 
Igrali so Dvorakovo Češko sui 
to, Mendelssohnovo Bartholdy- 
jev Koncert za violino in 
orkester ter Saint Saensovo 
Simfonijo št. 2. Vodil jih je 
28-letni nemški zdravnik Gunt- 
her Weitz, ki že leta dirigira 
mladinskim simfoničnim orkes
trom. Orkester študentov medi
cine vodi že vse od njegove 
ustanovitve.

Kot solistka se je izkazala 
mlada slovenska violinistka, 20- 
letna Nina Ostaševski, študentka 
3. letnika violine pri prof. 
Dejanu Bravničaiju na Akade
miji za glasbo v Ljubljani. Kot 
solistka je koncertirala s Simfo
ničnim prkestrom RTV Slove
nije, leta 1995 pa je za glasbene

dosežke prejela Prešernovo 
nagrado. Nina je tudi študentka 
1. letnika Medicinske fakultete 
v Ljubljani.

“Medicinci” so v Celju svoj 
program odigrali korektno, pro
fesionalno in dokaj ubrano. In 
čeprav Evropski orkester štu
dentov medicine s strogo 
poznavalskega stališča morda 
res ne dosega vrhunskih rezul
tatov, dosega vsekakor zelo

visok nivo ustvarjalnosti, če se 
seveda upošteva dejstvo, da gre 
predvsem za študentski orkester 
in se temu primemo njegovo 
članstvo iz leta v leto spreminja. 
Orkester tudi ni strogo 
profesionalen, temveč je le 
ljubiteljski. Za Celje je bil to 
vsekakor zanimiv in pomemben 
dogodek.

MAJA JERIČ

Plesni teater IGEN Studia za ples se je pred kratkim vrnil 
iz Makedonije, kjer je na mednarodnem festivalu Kalinka 1996 
nastopil s koreografijo Igorja Jelena Pobegnimo v lepšo 
prihodnost. Sredi aprila pa se je že odpravil na osmi svetovni 
festival plesa in ljudskega izročila v Ankari.

KUD SVOBODA ŽALEC, mešani pevski zbor, vabi k 
sodelovanju pevke in pevce. Glasovni preizkus bo v ponedeljek, 
6. maja 1996, ob 19. uri v pevski sobi Doma II. slovenskega 
tabora Žalec.

V petek, 26. aprila, bo ob 18-ih v dvorani Doma II. 
slovenskega tabora Žalec osrednja proslava v počastitev dneva 
upora proti okupatorju. Na proslavi bodo sodelovali slavnostni 
govornik Janko Cvikl, predsednik občinskega združenja borcev 
in udeležencev NOB, Moški pevski zbor Braslovče, folklorna 
skupina KUD Šempeter, recitatorji OŠ Petrovče in plesna 
skupina malčkov OS Žalec.

Savinjshe



/Z POLICIJSKE BELEŽKE

ZAČELO JO JE ZANAŠATI. 14. 
aprila je ob 1.55 uri 18-letna 
Branka B. iz Dolenje vasi vozila 
osebni avto po Ljubljanski cesti 
v Celju iz smeri centra mesta 
proti križišču s Čopovo ulico. V 
blagem levem preglednem ovinku 
pri odcepu ulice Na Zelenico jo 
je z vozilom začelo zanašati, pri 
čemer je zapeljala v desno izven 
vozišča, kjer je oplazila vhod 
stanovanjskega bloka in z vozilom 
obstala na Čopovi ulici. Voznica 
je padla iz vozila ter se huje 
telesno poškodovala. Z reševal
nim vozilom je bila odpeljana v 
celjsko bolnišnico, kjer je ostala 
na zdravljenju.

VLOM V OSEBNI AVTO. 11. 
aprila je neznanec vlomil v osebni 
avto VUGO 45, ki je bil parkiran 
na Ulici talcev v Žalcu. Iz vozila 
je ukradel zadnjo polico z dvema 
zvočnikoma znamke PIONER. Z 
dejanjem je lastnico Natašo K. 
oškodoval za okoli 15.000,00 SIT.

POŠKODOVAN OB EKSPLOZI
JI. V Mozirju je 12. aprila skupina 
štirih delavcev zaposlenih pri GG 
Nazarje v gozdu, ki je v bližini 
naselja Kokarje, čistila polomljeno 
drevje. Okoli 10.30 ure so posedli 
okoli odprtega ognja in malicali. 
Na mestu, kjer so zakurili ogenj 
je prišlo do močne eksplozije, ki 
je delavce pometala po tleh. 
Zaradi eksplozije neznanega ek
splozivnega telesa sta utrpela 
hude telesne poškodbe Ludvik P., 
star 43 let iz Jeronima in Pavel 
S., star 28 let, iz Potoka. Oba 
sta na zdravljenju v celjski bol
nišnici. Lažjo opeklino je utrpel 
še 31-letni Miroslav P. iz Stopni- 
ka, vendar zdravniške pomoči ni 
iskal.

POŽAR V KUHINJI BISTROJA.
V Moziiju je 12. aprila od 23.00 
ure do jutra v kuhinji bistroja 
BREZA na Ljubnem, last Marije 
F., prišlo do manjšega požara, ki 
je do prihoda lastnice že ugasnil. 
Policisti so ugotovili, da je preko 
noči pričelo goreti v posodi za 
cvrtje, od koder se je ogenj

razširil na pečico za peko pic ter 
kartonsko embalažo s kozarci. Vse 
kaže, da se je olje v cvrtniku 
vžgalo zaradi pregretja, do kate
rega je prišlo zaradi napake na 
električni napeljavi. Ogenj je za
radi pomanjkanja kisika ugasnil 
sam. Nastalo materialno škodo 
cenijo na okoli 200.000,00 SIT.

NEZGODA PRI DELU. Andraž. 
12. aprila je okoli 10.30 ure 
45-letni Milan P. iz Andraža delal 
na visoki lestvi. Med delom, se 
mu je zlomila lestev, tako da je 
padel z višine štirihih metrov na 
betonska tla in se hudo telesno 
poškodoval. Odpeljan je v bol
nišnico v Celju.

VLOM V HIŠO. 17. aprila med 
8.55 in 10.50 uro je neznanec 
vlomil v stanovanje na Aškerčevi 
ulici v Žalcu, last Milene P. 
Ukradel je ženski prstan iz rume
nega zlata z rumenozelenim kam
nom in bankovec za 1.000 DEM. 
Lastnica je oškodovana za pri
bližno 100.000,00 SIT.

ZAGORELA HIŠA. 17. aprila je 
okoli 17.00 ure prišlo do požara 
na nedograjeni stanovanjski hiši v 
Primožu pri Ljubnem, last Cirila 
P. Ogenj je zajel zložene deske 
ob hiši, od tam pa se je razširil 
na ostrešje, ki je v celoti zgorelo. 
Policisti in kriminalisti so ugoto
vili, da je že v dopoldanskem času 
v neposredni bližini hiše kurila 
suho listje_ in dračje mati oško
dovanca, Štefanija P. Ker ognja 
ni pogasila, se je ta razširil vse 
do hiše. Požar so pogasili gasilci 
iz Ljubnega, Radmirja, Gornjega 
grada in Okonine. Po nestrokovni 
oceni znaša nastala škoda okoli 
2,000.000,00 SIT.

ROPARSKI NAPAD. 17. aprila 
med 20.45 in 21.45 uro sta dva 
zamaskirana neznanca prišla v 
stanovanje 34-letnega Danija Z. v 
Migojnicah pri Žalcu. Od oško
dovanca sta zahtevala denar. De
narja nista našla, zato sta Daniju 
z vratu strgala debelejšo zlato 
verižico in odšla.

POŽAR V GLINU. 18. aprila 
nekaj minut pred 13. uro je prišlo 
do požara na napravi za sušenje 
iverja v Glin pohištvo Nazarje. 
Pri požaru je bilo ožgano ohišje 
ventilatorja ciklona, dozator, polž, 
separator in električna napeljava. 
Ogenj sta pogasila delavca, uspo- 
sabljena za požarno varnost. Ma
terialna škoda na sušilnici 'znaša 
okoli 500.000,00 SIT. Večja škoda 
je nastala zaradi izpada proizvo
dnje. Vse kaže, da je do požara 
prišlo zaradi prisotnosti kovi-skega 
delca v sušilni napravi, ki ob 
visoki tempreraturi povzroča vžig 
prahu in drugih lesenih delcev.

TRAVNIŠKI POŽAR. 18. aprila 
je v kraju Selo pri Vranskem

ROJSTVA
Liljana PUŠNIK ČEDE 
iz Petrovč - deklico 
Sabina KOLENC 
iz Polzele - deklico 
Nevenka POTOČNIK 
iz Polzele - deklico 
Jerneja TOMINŠEK 
iz Rečice ob Savinji -fantka 
Danica KOS 
iz Žalca - fantka 
Ksenija GRADIŠEK 
iz Žalca - fantka 
Martina MEŽNAR 
iz Vranskega - fantka 
Silva MEKLAV 
iz Polzela - deklico 
Marija RUP POTOČNIK 
iz Gornjega Grada - fantka 
Zdenka STEBLOVNIK 
iz Mozirja - fantka

POROKE
Jože HOLOBAR iz Migojnic 
in Andrja KUKOVNIK iz Ka
plje vasi

Jožefa K. na njivi v neposredni 
bližini gozda kurila še od lani 
ostalo koruznico. Ogenj se je 
razširil v gozd in zajel približno 
5 ha podrasti in nekaj manjših 
dreves. Ogenj je pogasilo 76 
delavcev in bližnji občani.

VROČA KRI. 15. aprila je bilo 
na Polzeli veliko vroče krvi. 
Košarkarji Kovinotehne Savinjske 
so doživeli poraz, za katerega naj 
bi bila po oceni domačih navijačev 
kriva sodnika in delegat tekme. 
Številni preveč razgreti navijači so 
kazali resne namene, da bi z 
navedenim fizično obračunali. Po
sredovati je moralo več policistov, 
da so uspeli ogrožene sodnike 
spraviti brez pretepanja na varno. 
Se sreča, da so bile zunanje 
temperature zraka toliko nizke, 
da so se pregreti navijači ohladili 
in se mirno razšli.

UDIO CEUE

«,1 H) ih; Mi

PRESTREŽENI
PREPRODAJALCI
OROŽJA

Pred d^i j. Brad binim- 
listične službe -UNZ Celje dobil 
“namig”, ki je govoril o tem, 
da bo 12. aprila 1996 »> Ločah 
pri Slov. Konjicah prišlo do

listi so se po operativni obdelavi 
tega obvestila odločili, da v 
petek v Ločah postavijo zasedo. 
Na podlagi opazovanja dogaja
nja v kraju samem so se okoli 
15.30 ure odločili, da bodo 
legitimirali dve sumljivi osebi. 
Voznika osebnega vozila znamke 
mercedes in enega izmed gostov 
bližnjega gostinskega lokala. V 
parkiranem mercedesu so poli
cisti oz. kriminalisti prijeli 48- 
letnega F.Š. iz Rog. Slatine. V 
bližnjem lokalu pa 56-letnega 
A.K. iz Slov. Bistrice.

O prijetju F.Š. in A.K. sta 
bila takoj obveščena dežurni 
preiskovalni sodnik in državni 
tožilec, ki sta opravila ogled 
kraja kaznivega dejanja. Prt 
ogledu osebnih avtomobilov 
obeh osumljencev je bila najde
na večja količina bomb in 
eksploziva.

Zoper F.Š. in A.K je bila 12. 
aprila 1996 ob 18.00 uri izdana 
odločba o pridržanju. Včeraj ob 
14.00 uri pa sta bila zaradi 
suma storitve kaznivega dejanja 
nedovojene proizvodnje in pro
meta orožja ali razstrelilnih 
snovi (po členu 310III KZ R 
Slovenije, v zvezi s 25. členom 
istega zakonika) skupaj s 
kazensko ovadbo predana dežur
nemu preiskovalnemu sodniku. 
Osumljena naj bi to kaznivo 
dejanje storila s tem, da sta v 
Ločah nameravala prodati večjo 
količino plastičnega vojaškega 
eksploziva, 20 ročnih bomb in 
dva metalca raket znamke 
ZOLJA. Promet s temi sredstvi 
posameznikom ni dovoljen. 
Orožje, eksplozivna sredstva in 
eksploziv, ki sta ga nameravala 
prodati, pri morebitni uporabi 
pomeni za ljudi in njihovo 
premoženje veliko nevarnost.

Ivan Jurhar

d.o.o.
POGREBNA SLUŽBA 

CVETLIČARNA
Parižlje lic, BRASLOVČE 
tel.: 063 720 003, 720 660

Savinjshe



Pogovarjali smo se z Anko Rakun, županjo Ljubnega ob Savinji

“SVOJE OBČANE IMAM RADA”
Anka Rakun je po poklicu ekonomistka. 15 let je delala kot 
računovodkinja na Kovinarstvu, 6 let pa je vodila banko, men
jalnico in turistično agencijo Savinja v Mozirju. Tam si je 
nabrala izkušnje v komuniciranju z ljudmi. Zase pravi, da se 
hitro navduši za kratkoročne cilje, za dolgoročne pa mora 
zbrati veliko volje in energije.

Anka Rakun: "Trudim se upravičiti izkazano zaupanjeT

“Kako ste se odločili, da boste 
kandidirali za županjo?”

“Nek moj prijatelj me je 
vprašal, če bi kandidirala za 
svetnico. Bila sem že leta in 
leta aktivna v krajevni skupno
sti, dolgo sem bila predsednica 
turističnega društva in društva 
računovodkinj. Zato sem se 
strinjala, da kandidiram tudi za 
svetnico. Potem pa so me 
vprašali, če ne bi raje kandidi
rala kar za županjo. Takrat 
nisem dobro premislila in se 
nisem niti prav zavedala, kaj 
pomeni županovanje in kaj vse 
me na tem mestu čaka. Mislila 
sem, da bo izvoljen kdo drug, 
nakar ni bilo ob meni nobenega 
kandidata. Velikokrat sem se 
pozneje spraševala, zakaj ni 
kandidiral nihče od moških. Ne 
bi bila rada samovšečna, a ko 
sem o tem malo povprašala, so 
mi moji svetniki rekli, da so 
bili zadovoljni, da sem kandidi
rala in niso čutili potrebe po

nobenem drugem kandidatu. Na 
volitvah sem dobila 64 odstot
kov glasov, čeprav bi bil dovolj 
že en sam glas, saj sem bila 
edina kandidatka.

Moram reči, da je bilo lansko 
leto precej težko. Potrebovala 
sem čas, da se spoznam z vsemi 
zahtevami županovanja. Zdaj pa 
je stvar kar stekla.

Z mislimi sem 24 ur na dan 
pri občini. Rada opravljam svoje 
delo, vendar me moti, ker ni 
mogoče vsem ugoditi, pa če si 
še tako dober in se še tako 
razdajaš. Lahko bi citirala tisti 
grafit, ki pravi, da je lahko biti 
dober, težko pa je biti pravičen.

Župan mora biti predvsem 
komunikativen in vedno na 
voljo ljudem. Znati mora pos
lušati, mora iti med ljudi. Tudi 
moj cilj in želja je obiskati prav 
vsako hišo v občini. Predvsem 
pa mora župan znati iskati 
kompromise. Izpolnjevati mora 
sklepe svetnikov in kar je 
bistveno, pridobivati mora lastna

sredstva za gospodarjene 
občine.”
“V svoji občini ste naleteli na 
problem elektrifikacije. ”

“Pojavil se je problem elekt
rifikacije ene kmetije, potem pa 
je to število naraslo na kar 
sedem kmetij. Od tega smo dve 
že elektrificirali, letos imamo v 
projektu še štiri. Sama sem bila 
sprva res zelo presenečena, ker 
si nisem mislila, da v moji 
občini obstajajo takšni elemen
tarni problemi.”
“Eden od vaših glavnih ciljev 
je bil razvoj turizma na 
Ljubnem. Ali vam je to 
uspelo?”

“To je dolgoročen proces, ki 
zahteva povezovanje mnogih 
vzporednih področij, ki se mo
rajo hkrati razvijati.

Mi pa že vlečemo resne poteze 
na področju turizma. Zdaj 
vlečemo primarni vod za čistilno 
napravo in smo tik pred prido
bitvijo gradbenega dovoljenja 
zanjo. To smatram za enega od 
pogojev za razvoj turizma.

Razpisano imamo tudi anketo 
za pridobivanje sredstev za raz
voj turizma in obrti. Precejšnja 
sredstva smo vložili v dokon
čanje raziskave za toplo vodo. 
Ni še nujno, da bo ta projekt 
uspel in da bo ta voda dovolj 
topla.

Imamo tudi dva večja prazni
ka: to sta flosarski bal in cvetna 
nedelja.

Za turizem pa so pomembne 
tudi drobne stvari, kot je .ne
davna izdaja treh razglednic 
Ljubnega. Postavili smo tudi 
table za Radmirsko zakladnico, 
v prihodnje pa jih bomo pos
tavili še za občino Ljubno. To 
so malenkosti, ki pa vendar 
nekaj pomenijo.

Pred kratkim smo imeli tudi 
očiščevalno akcijo.

Zdi se mi, da se z razvojem 
turizma še kar trudimo, res pa 
je, da pri nas ni pravih turis
tičnih kapacitet, čeprav je 
Ljubno v tem okolju gotovo 
najlepši turitični kraj. Leta 1965 
smo imeli v Ljubnem 6000 
nočitev, potem pa nismo sledili 
razvoju turizma in višjim stand
ardom. Delovna mesta v turiz
mu so namreč samo sezonskega 
značaja, zato se takrat ni vlagalo 
v turistične kapacitete. Tudi ni 
bilo pravih ljudi, ki bi jih 
turizem zanimal, tako da imamo 
danes eno samo kmetijo, ki

sprejema goste. Začetek torej 
je in mislim, da če bodo ljudje 
dojeli, kakšen je pomen turizma, 
bomo tudi privabili turiste v naš 
kraj.”
“O topli vodi pa se še vedno 
ničesar ne ve?”

“Zdaj smo šele na 75 metrih 
in voda še nima dovolj stopinj. 
Zdaj gremo na 200 metrov 
globine. Če bodo te raziskave 
pokazale ugodno sliko, da ima 
voda še globlje, na 800 metrih 
35 stopinj, kakor kažejo vsi 
izračuni, potem bomo drugo 
leto šli na to globino. Jaz 
verjamem, da je tako.

V tem mesecu bo gotova 
vrtina, raziskave v Ljubljani 
bodo trajale še dva do tri 
mesece, potem pa bo že povsem 
jasno, ali bomo vrtali še globlje. 
Gre namreč za precejšen stro
šek.

Če pa ta 200-metrska vrtina 
pokaže, da ni zagotovo, da je 
tu topla voda, bomo z delom 
končali. Jaz pa to želim vedeti, 
saj se s tem ukvarjam že od 
leta 1988.

Če se bo pa izkazalo, da topla 
voda je, potem se bomo pogo
varjali o velikih naložbah in 
idejah. Takrat se ne bi ničesar 
več bala.”
“Kakšno pa je stanje v 
gospodarstvu vaše občine?”

“Naša občina ni nikakršna 
izjema. Gospodarstvo slabše ka
že, ker je Kovinarstvo glavni 
temelj našega gospodarstva. Ko
vinarstvo je zelo vezano na 
Cimos Koper in je zdaj vse 
odvisno od tega, ali bo šel 
Cimos v stečaj ali pa mu bo 
država priskočila na pomoč.

Vsi lokali se prestavljajo na 
obvoznico, kar se pozna na 
mrtvilu v centru Ljubnega. Res 
pa je, da se tudi vpliv obvoznice 
ne bi smel poznati v taki meri, 
če bi bila ponudba v centru 
kvalitetna.

Občina Ljubno ima 
2815 prebivalcev v 
približno 1100 
gospodinjstvih.
Obsega 78,92 km2 
oziroma 7.892 ha.
Občino Ljubno sestavlja 
Ljubno z okolico ter 
8 zaselkov: Okonina,
Juvanje, Melise, Planina, 
Radmirje, Savina, Primož 
in Ter.
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Ljubno Foto: EP SI

Naša Iskra Feriti pa je v 
zadnjih mesecih zaposlila 30 
žensk. Njihovo delo sicer ni 
zahtevno, prinaša pa zaslužek. 
Tudi naši obrtniki ne stojijo 
najslabše.

Letos odpiramo tudi novo 
obrtno cono na Lokah. Tam bo 
nastalo deset novih delavnic 
obrtno-proizvodnega značaja. 
Podjetniki komaj čakajo na to 
obrtno cono, zato se mi zdi, da 
bo to dodaten impulz za našo 
občino, saj upamo, da se bodo 
tako ponudila delovna mesta za 
naše občane.”
“Kako pa poteka obnova po 
poplavi?”

DSP PREVOZI
BS* IZDELKI IZ LESA
(S-STORITVE IN ŠE KAJ
FLORA D.O.O.
____________ tel.: 0631841-279 ,
“Precej stvari je že postorje

nih, veliko jih je še ostalo. 
Vsako leto se nekaj naredi. 
Letos smo razrešili plaz, ki je 
ogrožal osem kmetij in cesto 
ob njih. Na Ljubnici smo tudi 
zavarovali brežino za pet stano
vanjskih hiš, ki so bile direktno 
ogoržene. Veliko pa še imamo 
dela na Savinji, tako da ne 
bomo uspeli vsega postoriti 
letos, med drugim tudi zaradi 
pomanjkanja denarja. Sredstva 
so bila po poplavi namreč 
razdeljena gospodarstvu, gospo
darstvo pa jih zdaj le s težavo 
vrača. Tako so ostali odprti še 
mnogi problemi, ki jih bo 
potrebno rešiti. Med njimi je 
tudi izgradnja čistilne naprave,

ki je zastala prav zaradi popla
ve.”
“Tudi z vrtcem in osnovno 
šolo imate težave, saj sta oba 
premajhna.”

“Naredili smo investicijski pro
gram nadgradnje osnovne šole, 
se prijavili na Ministrstvu za 
vzgojo in šport Republike Slo
venije in dobili odobrenih 43 
odstotkov stroškov te investicije. 
Pojavil se je problem, kje 
zagotoviti ostalih 57 odstotkov 
sredstev, saj smo zelo majhna 
občina. Slišala sem, da se 
pripravlja nova zakonodaja, po 
kateri bi morala država zagoto
viti sredstva za osnovne šole. 
Če bi se to uresničilo, si lahko 
še samo želimo, da bi bila v 
letu 1997 naša šola v načrtu 
države, kajti pri nas vlada taka 
prostorska stiska, da imamo en 
razred na občini. To zagotovo 
ni vzgojno in ne sprejemljivo. 
Še večji problem pa je pri vrtcu, 
kjer vlada izredna prostorska 
stiska.

Naša šola je v Zgornji savinjski 
dolini edina, ki je še ostala 
ogrevana na trda goriva, kar je 
velik problem. S proračunom 
poskušamo zadovoljiti sredstva 
vsaj za to investicijo.”
“Kako pa sodelujete s svetniki 
in občani?”

“S svetniki zelo dobro sodelu
jem. To se najbolj odraža v 
tem, da smo že marca sprejeli 
proračun, kar pomeni, da smo 
lahko začeli z delom.

Jaz imam svoje občane rada 
in jih razumem. Z njimi nimam 
problemov. Poskušam vsakomur 
pomagati, vendar je to odvisno 
od denarja. Delamo postopoma 
in ocenjujemo, kaj je v dolo
čenem trenutku najprej potreb
no razrešiti.”

NATAŠA VERK

LJUDSKI GODCI Z 
LJUBNEGA
Ljubenski godci so preprosti ljudje s štajerskega podeželja, ki 
se preživljajo v glavnem s kmetijstvom. Niso profesionalni 
glasbeniki, ampak igrajo iz veselja ter zaradi ohranjanja 
tradicije.

Igrajo na plesih, družabnih 
srečanjih, praznovanjih, ženito- 
vanjih in druženjih kar tako, 
vsako leto pa priredijo koncert 
na belo nedeljo. Njihovi pre
dhodniki so ljubenski “pumpov- 
ci” (pihalci) in znani savinjski 
flosaiji, ki so veljali za vesele 
in prijazne prebivalce Zgornje 
Savinjske doline.

Nekateri izmed godcev so 
spretnejši v tehniki igranja, dru
gim se zdi pomembnejši glasbe
ni izraz, tretji segajo po glasbilu 
le občasno; nihče pa ni poklicni 
glasbenik, nihče ne igra za 
denar. Med njimi je največ 
harmonikarjev. Igrajo na “ramo-

nike”, kakor pravijo po domače 
diatonični harmoniki, kdaj pa 
kdaj tudi na kromatično ali 
klavirsko harmoniko. Nastopajo 
solistično, po dva skupaj ali pa 
v skupini s klarinetom, kitaro, 
krilnim rogom ali tubo.

Njihove skladbe imajo domi
selne naslove, z njimi pa so 
povezane različne zgodbe. Med 
njimi so Šisavo dekle, Mačje 
trpljenje, Ta zmazana, Dunaj 
ostane Dunaj ter Štrufelok. V 
njih se prepletata sedanjost in 
preteklost.

D. S.

mo^upanja občine (y£juGr 

gcfi 5 voj im ofeankam in o£čanom 

prijetne prihajajoče pravnike!

Občina Ljubno
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LJUBNO OB SAVINJI
Ljubno leži v Zgornji Savinjski dolini ob obeh bregovih reke 

Savinje, sredi valovitega gozdnega sredogorja.

Ljubno se v zgodovini prvič omenja leta 1247 v zvezi 
ministerialom gornjegrajskega benediktinskega samostana, ki mu 
je pripadalo tudi Ljubno. Domneva se, da je kraj že pred 15. 
stoletjem dobil trške pravice, ki mu jih je leta 1470 ponovno 
potrdil cesar Friderik III. Trg je imel svoj pečat, grb in lastno 
nižje sodstvo.

Ljubno sc omenja tudi kot zibelka splavarstva, saj listine 
poročajo o tej dejavnosti že konec 15. stoletja. Les so splavarili 
po Savinji do Donave, zato je bilo Ljubno v srednjem veku 
močno središče trgovine z lesom.

Na Ljubnem sta se poleg lesarstva razvijala tudi kmetijstvo 
in obrt.

Leta 1805 je bila v kraju ustanovljena osnovna šola.
Danes pa šo krajani Ljubnega aktivni tudi na turističnem, 

športnem in kulturnem področju. Njihova najbolj znana 
tradicionalna prireditev je vsakoletni flosarski bal, v katerem 
prikažejo običaje ob splavljanju lesa po Savinji. Zanimivo je 
tudi blagoslavljanje potic ha cvetno nedeljo, vsako leto pa 
priredijo srečanje ljudskih godcev.

NAJNA TAKARICA V 
LJUBNEM

Leta 1994 je Ivanka Ulcej postala naj-natakarica. Na tekmovanje 
so jo prijavili krajani Ljubnega ob Savinji, za nagrado pa je 
odšla na letovanje na Kanarske otoke. “Na tekmovanju je bilo 
enkratno vzdušje. Bilo je moje najlepše doživetje,” je povedala.

Ker je Ivanka Ulcej natakarica v Ljubnem že 10 let, dobro 
pozna kraj in krajane. Povedala je, da zdaj v Ljubnem ni več 
toliko turistov kot nekoč, in da je čutiti, da je mnogo krajanov 
ostalo brez dela. Vendar pa je Ljubno dobilo novo pošto, 
uveljavlja se kmečki turizem, kar bogat pa je tudi kulturni utrip 
v kraju.

ZAKLADNICA MASNIH 
PLAŠČEV V RADMIRJU

Na križišču cest Ljubno-Radmirje je manjše naselje Radmiije. 
Poseben značaj mu daje romarska cerkev Frančiška Ksaverija. Pred 
tem je tukaj stala kapela iz 16. stoletja, posvečena Sv. Barbari. 
Po letu 1715 so se pričela prva romanja in med leti 1721 do 
1725 so zgradili novo cerkev. Cerkev ima obliko križa ter slovi 
predvsem po opravi in dragocenostih, zaradi katerih spada med 
naše najpomembnejše kulturne spomenike.

Veliki oltar, katerega spodnji del je iz marmorja, je delo 
ljubljanskega kiparja Frančiška Rottmanna iz leta 1764-65.

V zakladnici so darila raznih vladarjev, med njimi zlat kelih 
Marije Terezije, srebrna monštranca nadvojvodinje Marije Ane, 
mašni plašči poljske kraljice iz 1759 leta, francoskega kralja iz 
leta 1763 in drugi.

Poznana pa je tudi slika umirajočega svetnika Frančiška Ksaverija 
in Ivana Mihaela Reimvarta.

Glavni del naselja leži na 40 metrov visoki terasi in se imenuje 
Gornje radmirsko polje.

Tukaj tudi kopljejo glino, ki jo uporabljajo pri proizvodnji ploščic 
v tovarni ploščic v Gorenju.

-nko

zaloIem} rRcavim)

GASILNIH APA RA TO K 
PLINSKIH GORILNIKOV 

ZAŠČITNIH OBLAČIL, 
TER VES

Ljubija 121, Mozirje
Tel.: 063/831-109

GUMBOV

ŠIVALNIH STROJEV.

PRIBOR ZA ŠIVANJE.

Volavšek Zdravko s.p., Foršt 57, Ljubno ob Savinji
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Na zalogi po 
ugodnih cenah:

wm omtma mzmmA mm iro mmcimi
Kolektiv trgovine VOLOVŠEK želi 

vsem kupcem lepe prvomajske praznike!
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VZNEMIRLJIVI SVETOVI SUZUKIJA X-90
SUZUKI je predstavil novi FUN avto na osnovi Vitare. Vozilo 

je že na prvi pogled zanimivo. Gre za domiselnega križanca med 
roadsteijem in terencem. Svojstven pečat mu tako daje snemljiva 
steklena streha in pa seveda lastnosti pravega terenca s 
štirikolesnim pogonom.

Če mu rečemo, da je coupe, smo popolnoma zgrešili bistvo. 
Vpadljivi žarometi, kolesa, pomaknjena na robove karoserije in 
streha, ki se s pomočjov enostavnega mehanizma odstrani; ne, to 
že ni klasičen dvosed. Če k temu dodamo še spojler na zadnjem 
pokrovu, X-90 v trenutku postane elegantno športen terenski avto. 
V snovanju notranjosti so se oblikovalci držali že ustaljenih načel 
funkcionalnosti in udobja.

Instrumentna plošča omogoča vozniku, zahvaljujoč velikom 
merilnikom, natančen in hiter pregled nad obnašanjem motorja 
in samega vozila. Kot v pravem terencu tudi tu sedimo visoko 
in imamo pod kontrolo ves položaj, bodisi v mestnem prometu 
ali v vožnji čez drn in strn. Ergonomsko oblikovani sedeži z 
bočno oporo pa nudijo udobje in varnost. Obilna je tudi pomoč 
elektrike. Ta poganja stranske šipe in ogledala, serijsko pa je

vgrajeno tudi cen
tralno zaklepanje. K 
udobju in varnosti 
pomaga še servo vo
lan, protiblokirni sis
tem in dve zračni 
vreči.

Ko bomo dobili ta 
avto na test, bomo 
še malce govorili o 
legi na cesti, ter 
zmogljivostih, za zdaj 
pa lahko rečemo le 
to: “Zanimiv avto za 
vsakogar.”

BALENO Z NAHRBTNIKOM

Japonci se res ne dajo kar tako. Komaj se je pri nas dodobra 
uveljavil BALENO s tremi oz. štirimi vrati, že se mu je pridružil 
BALENO WAGON. Novi zadek je kar spretno dodan na 
limuzinsko različico in deluje prijetno sveže. Ob poplavi 
karavanov tega nižjega srednjega razreda, bodo aduti, ki govorijo 
BALENU v prid, prav gotovo bočne ojačitve v vratih, 
protiblokirni sistem, dve zračni vreči in ostali elementi varnosti. 
To je avto, ki naj bi kupce zadovoljil pri obilnejših nakupih, 
dolgih potovanjih, avto, ki se dobro znajde tako v mestu kot 
na deželi. Med slovenske kupce bo zapeljal v drugi polovici 
letošnjega leta, tako da vam bomo o novincu takrat poročali 
kaj več.______________________________________________________
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Sp. REČICA jf"
Tel.: 063/831-823

*-*4MHt*

PONUDBA:

- VSAK DAN TOPLE 
MALICE

- JEDI PO NAROČILU 
(VSE VRSTE ZREZKOV 
IN STEAKOV)

- BUTIK SLADOLEDNIH 
SLADIC

- KAPACITETA 2 SOBI 
(80+20 GOSTOV)

REZERVACIJE NA TEL.: (063) 831-823 
(TUDI ZA ZAKLJUČENE DRUŽBE)

LATKOVA VAS 34, 3312 Prebold
TEL.: 063/701-749

in

Zavorne ploščice ATŽ za več tipov vozil, izpušni sistemi, 
olja, filtri, svečke, dodatna oprema ...

AVTOHIT - VSE ZA VAŠEGA JEKLENEGA KONJIČKA'
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SEAT ALHAMBRA

Je najnovejši model v veliki SEAT-ovi družini. Zanjo so značilni 
visoki varnostni in kakovostni standardi, bogata serijska oprema 
ter zelo lep videz.

Obliko Alhambre opredeljujejo elegantne in tekoče linije. Kot 
takšna popolnoma ustreza sodobnemu okusu v segmentu 
enoprostorskih limuzin, to je v skupini zelo prostornih in udobnih 
potovalnih vozil.
Alhambm je serijsko opremljena s petimi sedeži. To število pa 

lahko po potrebi razširite na sedem. Zaradi vsestranskosti sedežev 
je Alhambra enkratno prilagodljiva, saj lahko zadnje sedeže 
enostavno in hitro odstranite in tako naredite prostor za 
prevažanje pritljage ali opreme za šport in prosti čas. Prednje 
sedeže lahko obrnete za 180 stopinj, s tem pa se vozilo spremeni 
v potujočo dnevno sobo. Ta sistem omogoča skoraj neomejene 
možnosti za ureditev notranjosti vozila, ki jo lahko prilagodite 
svojemu okusu in potrebam.

Vozilo meri v dolžino 4.62 m, v širino 1.8 m in v višino 1.73 
m, kar pomeni dovolj prostora za udobno počutje sedmih potnikov. 
V Alhambra se vstopa skozi štiri velika stranska vrata.
Alhambra se lahko pohvali z izvrstnimi zmogljivostmi, zasnovana 

je tako, da je možna vgradnja dizelskega ali bencinskega motorja, 
oba svojo moč prek petstopenjskega ročnega menjalnika prenašata 
na prednja kolesa.

in gjanog um

MARANGONI g^jar«yjvxojpj

^BtvuunO

obnovljene gume 
ALU - platišča

KAVČ
MATADOR
Franc TKAVC, Lesarska c. 43

Pneumatic center s.p. 3331 Nazarje, tel.: 831-237

AMERIČANI OSVAJAJO 
SLOVENIJO

Ljubljansko podjetje Ameri Cars, ki naše tržišče uspešno 
opremlja z ameriškimi vozili, skrbi tudi zato, da tudi novosti 
pravočasno prispejo k nam. Tako nam lahko ponudijo tri novosti 
iz Pontiacovega prodajnega programa.
• Pontiac Firebirt Coupe z novim 3,8-litrskim, V6 motorjem in 200 

KM, s športnim paketom opreme “performance”, ki vsebuje 16-colska 
aluplatišča, športni izpišni sistem in športno podvozje,

• Pontiac Formula Trans Am z motorjem iz Corvette LT-1 (5,7-litrski 
V8 motor z 285 KM) in

• Pontiac Firebirt Ram Air z dodatnim lovilcem zraka na pokrovu 
motorja (glej sliko), ki daje avtomobilu agresivnejši videz in bolje 
hladi motor, ki se mu moč tako poveča še za 20 KM, tako da ima 
skupaj zavidljivih 305 KM. Ta novi model se lahko pohvali še s 
podvozjem “high performance” in 17-colskimi alu platišči.

JJIEMIo) je imeti CglF^fllL
COMKO) je prostoren, okreten, gospodaren in varen avto. Nakladalni prostor 
(SIS® MtoWs, dkmllžflm® 18®7 mnm, šMm 133® mimij, vfižflnia 12113 mum) omogoča 
prevoz številnih tovorov, celo euro paleto lahko naložimo vanj. Za dodatne 
potrebe pride prav tudi streha z nosilnostjo do 100 kg. Skupna nakladalna teža 
je do (6®® kg. Zadnja vrata omogočajo lahek dostop do nakladalnega prostora, 
saj se odpirajo pod kotom 90 in 180 stopinj. COMMD jpoDganiinJ® vsurifenn l*? 
MtbrsM dlfis«!! mantlffiir s HpgitbnUfiggtitoir^iim flm hm^id 44 ((£® KM). Poleg udobja
OCDMEBO ponuja tudi varnost, med drugim jeklene ojačitvev v vratih in 
zračno blazino na voznikovi strani. Z vozilom ©1FIML vam bo JlD^Kg).

MOŽNOST NAKUPA NA KREDIT 
DO 5. LET ALI NA LEASING

Pooblaščeni prodajalec in serviser vozil OPtML 
za Celjsko - Koroško regijo 

Avtohiša JAKOPEC, Kosovelova 16, Velenje, tel.: 063/855-975

'»Š0MSM a3!IE4S SS&ia vmmm

Savinjske



LOKOSTRELSTVOKarate klub Žalec 
se predstavlja:

ROK GAJŠEK - 
ČRNI PAS, I. DAN

Rodil se je 15. maja 1977 v1 
Celju. S karatejem se ukvarja 
že 6 let. Trenirati je začel, ker 
so trenirali tudi njegovi prija
telji. Karate jemlje predvsem 
kot tekmovalni šport in se z 
njim ne ukvarja zaradi samo
obrambe. Misli, da je karate 
še premalo poudarjen v smislu 
duhovne veščine. Njegova želja 
je, da bi karate gojili bolj kot 
način življenja in ne le kot 
šport. *
Največji uspehi:
1. mesto na ekipnem mladin
skem državnem pirenstvu
2. mesto na posamičnem mla
dinskem državnem pirenstvu 
poltežke kategorije
Je član mladipske državne re
prezentance.

GREGOR JANČIČ - 
ČRNI PAS, 1. DAN

Rodil se je 25. marca 1979 
v Ljubljani. S karatejem se je 
začel ukvarjati leta 1991. Do
segel je tretje mesto v težki 
kategoriji na državnem piren
stvu kot mlajši mladinec. Bil 
je četrti na pokalu Štajerske, 
na mednarodnem tekmovanju 
v Celju pa drugi. Karate mu 
pomeni največ poleg družine. 
Upa, da bo zmagal tudi na 
državnem pirenstvu in posegel 
še po drugih medaljah.

Mladi lokostrelci iz osnovnih šol med tekmovanjem v Žalcu

Na Polzeli se je v dneh od 17. do 21. aprila odvijal kvalifikacijski 
turnir za nastop na evropskem kadetskem prvenstvu. Na turnirju je 
nastopilo pet ekip: Slovenija, Nemčija, Slovaška, Turčija in Gruzija. 
Naši mladi košarkaši so se na turnirju dobro odrezali. Na sliki je 
prizor s tekme z Nemčijo, ki so jo naši dobili z rezultatom 52 : 36.

V organizaciji KK Žalec so 11. aprila v Žalcu izvedli regijsko 
prvenstvo v karateju za dečke, deklice, mladince in člane v 
športnih borbah. Tekmovanja so se udeležili klubi iz Celja, 
Petrovč, Polzele, Štor, Tabora in Žalca. Žalčani so na tekmovanju 
imeli daleč največ uspeha.

LK POLZELA je v soboto 20. 
aprila v športnem centru v 
Žalcu pripravil kvalifikacije za 
šolsko prvenstvo Slovenije - 900 
krogov prilagojeno. Rezultati:

Fantje:
Goli lok: (L do 4.r)

L Čolnar Miro (G. Grad) 
Compound:

L Ošep Aleksander (Braslovče) 
Olimpijski stil:

1. Marc Andrej (Postojna)
Goli lok: (5. do 6.r)

1. Urlep Jure (Mozirje) 
Compound:

1. Uratnik Uroš (Žalec) 
Olimpijski stil:

Škapar Matjaž (Ravne)
Goli lok: (7. do 8.r)

L Likar Mišo (Postojna) 
Compound:

L Šanter Marko (Postojna) 
Olimpijski stil:

1. Gradišnik Marko (Ravne)
Deklice:
Goli lok: (5. do 6.r)

1. Suhoveršnik Vesna (G. Grad) 
Goli lok: (7. do 8.r)

L Forštner Silvija (G. Grad) 
Compound: (7. do 8.j)

L Tifengraber Maja (Šentjur)

15. aprila je bilo na Polzeli 
veliko vroče krvi. Košarkarji 
Kovinotehne Savinjske so 
doživeli poraz, za katerega naj 
bi bila po oceni domačih 
navijačev kriva v sodnika in 
delegat tekme. Številni preveč 
razgreti navijači so kazali resne 
namene, da bi z navedenim 
fizično obračunali. Posredovati 
je moralo več policistov, da so 
uspeli ogrožene sodnike spraviti 
brez pretepanja na varno. Še 
sreča, da so bile zunanje 
temperature zraka toliko nizke, 
da so se pregreti navijači 
ohladili in se mirno razšli.

NOV
NOGOMETNI 
CENTER V ŽALCU

Branko Elsner, direktor 
slovenskih nogometnih repre
zentanc, je sporočil, da bo 
odslej nogometno igrišče v 
Žalcu vselej na voljo slovens
kim nogometnim reprezentan
cam. Igrišče v Žalcu naj bi 
predvem namenili vzgoji mla
dih reprezentanc, uporabljala 
pa ga bo tudi članska repre
zentanca.

Savinjske
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KARDIOFITNESS

ZAKAJ AEROBNA 
VADBA?

Aerobna vadba je naravna izbi
ra za zmanjšanje teže, in sicer 
zaradi mnogih razlogov:
• učinkovito razvija najbolj po

membno mišico v vašem telesu 
- srce;

• če jo izvajamo primemo inten
zivno in dovolj dolgo na pravi 
način, razvija osnovne skupine 
mišic in vezi v telesu; ker 
aerobna vadba vključuje širok 
spekter telesnih mišic, in. ker je 
v večini primerov usmerjena na 
način dela, ki omogoča omeje
vanje telesne teže, je tudi najbolj 
učinkovita vrsta aktivnosti za 
sproščanje in porabo telesnih 
maščob;

• ponuja skoraj neomejeno paleto 
možnosti, med katerimi so ne
katere kot hoja in izleti v 
naravo, ki sodijo med najbolj 
naravne človekove aktivnosti.

CILJNI SRČNI UTRIP

Obstajata dve formuli za 
izračun stopnje maksimalnega 
srčnega utripa, na kateri je 
Potrebno paziti, da bi izboljšali 
telesno zmogljivost. Enostavna 
metoda vključuje zmnožitev 
vašega izračunanega maksimalne
ga srčnega utripa (dobimo- ga

tako, da starost odštejemo od 
220) s 60 - 90, kar ustreza vašim 
vadbenim ciljem in kondiciji. 
Npr., če ste stari 30 let, bo vaša 
maksimalna raven srčnega utripa 
190 udarcev na minuto (220 - 30 
= 190). Zmnožitev 190 s 60% 
(ali 0,6) je enaka 111; 190 krat 
90% (ali 0,9) je enaka 171.

Če ste starejši, imate manjšo 
telesno pripravljenost ali pa 
preveliko težo, je bolje začeti z 
lažjo vadbo. Pričnite z vadbo na 
spodnji ravni ciljne srčne ravni in 
to aktivnost vzdržujte daljše 
obdobje. Z izboljšanjem kondici
je lahko povečate intenzivnost, 
tako da boste vadili bolj 
odporno, npr. s 70 - 80% (0,7 - 
0,8 krat maksimalna stopnja 
srčnega utripa, kar je 133 - 152 
udarcev na minuto.

In kako boste vedeli, katera je 
vaša raven srčnega utripa? 
Poizkusite z vadbo, ki traje 5 do 
7 minut v presledkih 10 do 15 
minut, dokler ne ugotovite, kate
ra raven intenzivnosti je za vas 
primerna. Svoj srčni utrip si 
izmerite sami, tako da položite 
kazalec in sredinec ob sapnik, 
kjer boste začutili puls na vaši 
vratni arteriji. Štejte udarce v 
obdobju 10 sekund in jih 
zmnožite s 6, da bi dobili svojo 
raven srčnega utripa.

GRADBENI MATERIAL IN STAVBNO 
POHIŠTVO CELJE

Medlog 18, Tel: 451-515, 471-944 
Fax.: 471-320

Odprto: vsak dan od 7.00 - 19.00 
sobota od 7.00 - 12.00

Vse za gradnjo, adaptacijo in opremo vaše hiše na enem mestu.

VELIKA POMLADANSKA PONUDBA!mm*fM ! _ %
LESENI DEKORATIVNI ELEMENTI 

RAZLIČNIH OBLIK IN VELIKOSTI ZA:

*£> OGRAJE 
>£> BALKONE

*£> GOSTINSKE LOKALE 
STENE ZA VZPENJALKE in 

*£> VRTNE PERGOLE
PROGRAM - RAZREZ VSEH VRST

V ^ mizarskih plosc, kuhinjskih
IIP IIP PULTOV IN POHIŠTVENEGA OKOVJA

V PREUREJENEM SALONU POHIŠTVA VAM NUDIMO:
* SOBNO POHIŠTVO (spalnice, otroške sobe, dnevne sobe...)
* PISARNIŠKO POHIŠTVO
* JOGI VZMETNICE (uvoz iz Italije) od 8.300 sit dalje

AKCIJSKA PRODAJA (DO RAZPRODAJE ZALOG)

1MKF0F0S!
* RADIATORJI "JOGOTERM"
* KERAMIČNE PLOŠČICE
* FRONTE ZA KUHINJE
* KOPALNIŠKA OPREMA KOLPA

DO STREHE NAD GLAVO

UGODNI KREDITI IN LEASING 
ZA NOVA IN RABLJENA VOZILA

Vaš Audi in Volksvvagen partner

GLAS Savinjske
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EXLIBRIS 95
pedagoginja na OŠ Polzela, ga. Regina 
Mratinkovič.

Gost dneva, malteški vitez in grof CARL 
V1LLA VI CEN CIO de MALGHERI, je 
razstavo otvoril in dejal, da so ga 
ekslibrisi tako navdušili, da si bo dal 
izdelati družinski ekslibris.

Razstava je v avli šole in bo odprta do 
26. aprila 1996.

Organizatorji vljudno vabijo k ogledu.

Exlibris 95 na Osnovni šoli Vere Šlander 
na Polzeli od 11. 4. do 26. 4. 1996

V okviru Malteškega dne so na OŠ 
Polzela pripravili mednarodno razstavo 
otroških eklibrisov. Razstavljajo učenci iz 
57 slovenskih in iz 10 tujih šol, in sicer 
iz Hrvaške, Litve, Madžarske, Slovaške, 
Kitajske in ZR Jugoslavije. Skupaj je 
razstavljenih okrog 400 eklibrisov.

To je izbor del 4. mednarodnega 
natečaja, ki ga je pripravila OŠ Komenda 
pri Ljubljani in društvo EXL1BR1S 
SLOVENIAE. Razstavljena so tudi 
novejša dela in dela iz arhiva učencev 
OŠ Polzela. Razstavo je pripravila in ob 
otvoritvi o njej spregovorila likovna

Borut Zajc

O/L. EJ.FOLK'- -pA. 
'riri/MO HA StE^

5POOBUJAMO MEKAJEHJE

unicef# Ufe
Umku Onlfatn k i««d • -7 j j ^ * % -S > *•
z,> Stovcmjo l/_ I iJ/\

BARVANJE
VELIKONOČNIH
PIRHOV

Potrebujemo 10 jajc, jogurtove lončke 
Jupola (različne barve), vino in mleko ter 
lak za les.

Vzamemo 10 umazanih in s slamo 
obloženih jajc. Damo jih v lonec z ledeno 
vodo in jih kuhamo približno dve uri. 
Kuhati se morajo na mrzlem ognju. Čez 
dve uri pogledamo, če so jajca že mehka. 
Če niso, jih kuhamo, dokler se ne 
omehčajo.

Ko so kuhana, jih damo v skrinjo in 
počakamo, da zmrzujejo. Nato jih vzame
mo iz skrinje in pripravimo barvo. Dobimo 
jo tako, da zmešamo skupaj Jupol, vino in 
mleko po napisanem vrstnem redu.

Vzamemo jajca in jih zložimo na krožnik, 
nato jih močno pritisnemo v lonček in 
počakamo, da se na njih poslikajo veliko
nočni motivi. Ko so pobarvana, jih 
namažemo z lakom za les in počakamo, da 
se posušijo. Zložimo jih na krožnik.

Če se čez uro in pol ne izležejo piščanci, 
je z jajci gotovo kaj narobe. Ker so jajca 
zanič, jih po možnosti vržemo skozi okno 
sosedu na glavo in poskusimo znova.

Takrat nam bo gotovo uspelo.

GLAS Savinjske
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Piše Danijel Hedrae, socialni: delavec

Živjo!
Stara šeni 17 let in živim v urejeni žalski družini. Obiskujem 
drus«! letnik poklicne šole in sem uspešna dijakinja. Že kar 
nekaj časa se- ob večerih dobivam s fantom, s katerim imava 
kar prijeten odnos. Sva pa vajena žurirati tudi vsak zase in 
do sedaj fdede fe^a ni bilo težav. Zadnje čase pa ne vem, kaj 
je z njim. Obnaša se čudno, včasih brez veze popeni in mi 
pokvari večer. Zdi sc mi, da je takšen, odkar me je videl v 
družbi prijateljev, ki so - za razliko od njega - precej bolj 
veseljaški in odbili. Zakaj je pravzaprav takšen?

Živa
Drago dekle!
Odgovor je preprost: fant je ljubosumen: morda ima za to “realne" 
razloge, morda pa tudi ne... Ga namreč ne poznam, niti nisi 
napisala, koliko je star, kako je z vajino spolnostjo ipd.
Domnevam, da je približno tvojih let, fantje pa i teh letih rabijo 
obilje samopotrjevanja, saj lahko le tako dozorijo v samozavestne 
in pokončne ljudi. Vsekakor pa iščejo omenjeno samopotrditev tudi 
'' svojih več ali manj resnih ljubezenskih, prijateljskih in ostalih 
zvezah.

Tvoj problem ni v tem, kar si napisala, ampak v preprostem dejstvu, 
da mu najbrž ne daješ dovolj potrditve oziroma nehote ustvarjaš 
pogoje za njegovo ljubosumje... Ga imaš res rada? Se morda le 
make igraš z njim? Vsekakor stvar ni dmdičevo resna in najbrž 
boš znala sama najti ustrezno rešitev. Živimo namreč v časih, ko 
so fantje (pa seveda dekleta tudi) takšni, kot avtobus: če zamudiš 
enega, pride drugi.
Čao!

POMLAD NA POHODU

OK. Zadeva je taka: končno se 
nas je odločila obiskati pomlad in 
ne vem zakaj, ampak stvar čudno 
vpliva na ljudi, vsaj zdi se mi 
tako.

Na naši šoli na primer vedno 
znova opazim kakšen nov parček, 
tipčki v mojem razredu si vsak 
dan najdejo novo žrtev, na kate
ro potem letijo opazke, kot je: 
“Uuuauuu, kakšna bejba...” in 
temu podobne zadeve. Saj veste, 
o čem govorim.

Najbolj, ampak zares najbolj, 
sem posledice pomladi opazila na 
svojih najboljših prijateljicah. In 
zadeva se sploh ne misli umiriti, 
ampak se samo stopnjuje.

Razen tega, da ene od njiju 
sploh ne slišim govoriti o 
ničemer drugem, kot o fantih, se 
poleg tega tako rekoč vsak dan 
na novo “zacopa”, na tipih, ki se 
ji prej niso zdeli niti simpatični, 
opaža vedno nove odlike in če 
smo popolnoma odkriti, ji grša 
polovica še v sanjah ne da miru. 
Druga prav nič ne zaostaja, pra
vzaprav je še hujša.

Se ga v soboto odpraviva žurat, 
nakar pa jo takoj po vstopu v

klub ali kaj podobnega izgubim 
izpred oči.

Potem se sicer nekajkrat celo 
srečava, vendar sploh nima časa 
zame. Zdaj se pogovarja z bivšim 
sošolcem, ki ga je zadnje čase 
pogosto videti v njeni okolici, 
nato gre na pijačo s tipčkom, ki 
ga je spoznala, medtem ko si je 
ogledovala ljudi v klubu. Kmalu 
zatem pa izgine v najtemnejši 
kot, ki ga je moč najti, s kakšnim 
tretjim simpatičnim bitjem, ki ji 
že tri tedne diha za ovratnik, in 
se ženska enostavno ne more več 
upirati njegovim čarom.

Ja, tako je to. Samo majčkeno 
posije sonce in rožce začnejo cve
teti, pa smo že vsi zmešani, samo 
fantje oziroma brhka dekletca 
nam rojijo po glavi in sploh ni
smo za nobeno rabo.

No, sicer pa je prav tako. Saj 
pravijo, da je mladost norost.

In kaj je bolj norega, kot se v 
naših srednješolskih letih zabava
ti, še bolj zabavati in še enkrat 
zabavati.

Za kakšne resnejše zadeve bo 
časa še na pretek.

INES

n. AVTO KLIME
Izjemno ugodna ponudba za vozila 
Volkswagen, Audi, BMW in Mercedes
SOBNE KLIME
Goldstar, Samsung, Toshiba

TOPLOTNE ČRPALKE
Nemudoma pokličite termotehnika

063 701-247 i | ■ KRONOVŠEK

GLAS Savinjske
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Naša novinarka Dominika Sambolič je na 
polletnem izpopolnjevanju v Veliki Britaniji, 
odkoder se nam oglaša s svojimi pismi.

[ --»n iipnn Danes najprej o znamenitem Londonskem 
jf mostu. Vstopnina za to mogočno stavbo, 

J sestavljeno iz cele vrste stolpov in zgradb, je 
8,5 funtov, vendar je ogled te znamenitosti 

vreden svoje cene. Tu si je moč ogledati stolp draguljev, kjer je 
razstavljenih ogromno kronskih draguljev, različne čudovite krone, 
kraljevski meči, nakit, dragocena ogrinjala, grbi in cerkvene stvari. 
Potem je tu še stolp angleške narodne garde, edini, za katerega 
je treba še posebej doplačati, vendar se ne izkaže za posebej 
zanimivega. Bolj osupljiv je stolp z viteško opremo. Vsak stolp 
ima svojo trgovino s spominki, knjigami in katalogi, ob viteškem 
stolpu pa je trgovina, v kateri si za nekaj več kot 4000 funtov 
lahko kupiš pravi viteški oklep s potrdilom o njegovi pristnosti. 
Stolpov je še precej, izstopa pa tisti s krokarji. V njem mora od 
časa Karla II (17. stoletje) naprej vedno bivati šest krokarjev, ki 
so znanilci pogube, smrti, pa tudi nezemskih sil.
Če se Londonski most splača ogledat, in če je tudi muzej voščenih 
lutk enkraten, pa je Rock Circus, v katerem so razstavljene voščene 
lutke glasbenikov, samo izguba denarja. Stvar je popolnoma 
nezanimiva in tehnično pomanjkljiva. Dobiš namreč slušalke, po 
katerih ti predvajajo napačno glasbo ob ogledu lutk. Tudi veliki 
show na koncu m nič drugega, kot bliskanje z reflektorji ter 
predvajanje starih posnetkov in fotografij.
Zdaj pa se nekaj o navadah Angležev. Ti majo navado kupovati 
v^ldco rabljem1 stvari, se sploh pohištvo. Dobrodelna organizacija

po višjih cenah v svojih državah ilššišši

napol pripravljeno in v glavnem jim ostane vse preveč časa, s 
katerim ne vedo prav, kaj bi počeli.

DOMINIQUE

ZLATI PETELIN 1996

Najboljši rock band v Sloveniji za leto 1995 - Sank Rock

Za spremembo - POP!

HAPPY BAND

Na straneh Vašega časopisa, ki jih uredništvo namenja glasbi in 
kulturi mladih, smo do sedaj v glavnem obravnavali skupine, avtorje 
oziroma dogodke, ki nekako sodijo v domeno rocka, metala, punka, 
“akustike”... Vsekakor pa imam kot pisec člankov o omenjenih 
zadevah rahlo slabo vest, saj sem do zdaj zapostavljal enega 
bistvenih in celo tvornih elementov mladinske kulture (pa tudi 
kulture odraslih...), to je POP.

Tokrat bi vam rad predstavil zasedbo HAPPY BAND, ki goji 
omenjeno zvrst zabavne (tudi rock!) glasbe na precej zavidljivem 
nivoju. Upal bi jih celo uvrstiti v sam vrh tovrstnega glasbenega 
izvajanja v naši regiji, saj gre za skupino, ki se skuša uveljaviti z 
lastnim (avtorskim) repertoarjem in z izvajalskim periekcionizmom. 
Če se malce poglobim v samo članstvo skupine, vam bo kaj kmalu 
jasno, da so superlativi, omenjeni v prejšnjem stavku, za njih več ali 
manj samoumevni.

Torej, skupina je od leta 1992, ko je nastala kot trio (Alenka 
Lesjak - pevka in kitaristka, Mare Slapnik - pevec in solokitarist ter 
Franci Podbrežnik - pevec in klaviaturist), dopolnila zasedbo še z 
“upokojenim” članom skupine Neron, Jocom Škorjancem, ki je sicer 
sin svojega očeta Jožeta Škorjanca, priznanega glasbenika in 
glasbenega pedagoga iz Prebolda. Kmalu pa se jim je pridružil tudi 
Robi Novak kot basist.

Zasedba je do zdaj izdala glasbeno kaseto BREZ OKLEVANJA, 
ki je, z izjemo ene tuje priredbe, povsem avtorsko delo. Za naslovno 
pesem je izvrstno besedilo prispeval Adi Smolar, Miša Čermak pa 
je napisala pesem Ne govori. Posnetki so nastajali in nastali v studiu 
BON-TON v Rogatcu, kaseta pa je izšla pri založbi MEGATON. 
Skupina pripravlja seveda intenzivnejšo promocijo; v ta namen jim 
je uspelo posneti tudi videospot Dolina Logarska.

V krajšem pogovoru je klaviaturist skupine, Franci Podbrežnik, 
poudaril, da “...skušajo predstaviti ljudem pošten in odkritosrčen 
pop, ki ga pa nameravajo v prihodnje še oplemenititi...” Bog ve, s 
čim in kako, saj sem mnenja (pa res brez cinizma), da je njihov pop 
čisto dovolj plemenit. Skratka, kaseta je vredna nakupa, in če se 
boste kdaj znašli v bližini kakšnega njihovega plakata, obiščite njihov 
nastop. Ne bo vam žal.

Naj vas preveva lahkotnost pomladi!
D. B.

Na zaključni prireditvi Zlati petelin 1996, ki je bila v soboto, 20. 
aprila 1996 v celjski dvorani Golovec, so podelili priznanja za največje 
dosežke v slovenski glasbi za leto 1995. Največ zlatih petelinov so 
odnesli: Ansambel Lojzeta Slaka (3), Leteči Potepuhi (3), Anja Rupel 
(3), Mia Žnidarič (3), Davor Božič (3), Rok Golob (2), Oto Pestner 
(2), Darja Švajger (2). Po enega Zlatega petelina pa so prejeli: Adi 
Smolar, Šank Rock, Stanka Kovačič, Čuki, Zoran Predin, Slovenski 
Oktet, Jure Robežnik, Ouatebriga in ...

GLAS Savinjske
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ROCK ME BABY FESTIVAL - 
KONCERT DESETLETJA 1. DEL

Dolgo se je šušljalo o dogodku, 
ki bo dvignil na noge celo Slove
nijo in bo začinjen s pravim 
ROCK ’N’ ROLL-om.

ROCK ME BABY FESTIVAL 
bo sanje postavil v realnost in na 
trda tla hipodroma Ljubljana. V 
nedeljo, 7. julija, ob 13 h, bodo 
na gospodov dan, namesto da bi 
dan izkoristili za počitek, ROCK- 
ali na dušo, ne samo Melissa Et- 
heridge in Alvin Lee band. Tu 
bodo nastopili tudi legende heavy 
metala DEEP PURPLE in rock 
legenda LOU REED. Zvezda 
večera je glasbenik, ki je po 16-ih 
letih glasbenega delovanja, in z

ZGODILO SE JE APRILA
1964 - IVallace Scowcroft, predsednik britanske nacionalne zvc:c 

frizerjev, ponudi brezplačno striženje Rolling Stomsom: "... 
od katerih eden izgleda, kot hi imel omelo na glavi."

,970 '“ * ““

1970 - Tw,y k,mm izjmi da ime Aupine Black Sabat!, aima
nobene zveze s satanom ah črno magijo

1971 - Rolling Stones ustanovijo svojo založbo Rolling Staneš
Records

1973 - Jess Roden zamenja pokojnega Jima Mornsona v The Doors
1974 - 200606 ljudi prisostvuje kalifornijskemu festivalu Jam, na

katerem nastopijo ELP, Black Sabath, Deep Purple in 
Eagles

1977 - The Damned so pira britanska punk skupina, ki nastopi
1 New Torku

1978 - The Damned imajo poslovilni koncert
1979 - Keith Richards nastopi na koncertu za slepe v OtHnvi
1985 - Prince izjavi, da ne bo nikdar več nastopil v živo, še sploh 

pa ne v Veliki Britaniji
1988 - Sonny Rono postane Župan Palm Springsa

več kot 40 milijonov prodanih al
bumov, ne glede na izjemne 
dosežke v svoji karieri ohranil 
svojo preprostost - BRYAN 
ADAMS. Da pa bi bil to dogo
dek o katerem se bo še nekaj 
časa govorilo, so organizatorji 
koncerta (URBAN CONCERT 
SET) “PROMOTERS COMPA- 
NY” povabili k sodelovanju na
jbolj znano zvezdo MTV-ja VJ. 
RAY-a COKES-a, ki bo tokrat v 
vlogi moderatorja festivala poka
zal svojo neposrednost in humor, 
ki izžareva nekaj posebnega in 
internacionalnega. Poznamo ga iz

priljubljene oddaje na MTV-ju 
MOST WANTED, ki teče letos 
že šesto leto in ji še ni videti 
konca. Obljubil je, da bo s sabo 
pripeljal tudi NAUGHTY NINO 
in nam pripravil shovv, ki ga 
Ljubljana dolgo ne bo pozabila. 
(Predstavitev skupin sledi v na
slednjih številkah.)

Vstopnice za koncert lahko do
bite na vseh Petrolovih črpalkah 
in poštah po vsej Sloveniji. Cena 
vstopnice je 4.900,00 SIT. Ob tej 
priložnosti organizator obljublja, 
da to ne bo zadnji koncert, ki ga 
bodo organizirali letos.

MANDRAGORA - S PREIGRAVANJEM 
DO LASTNE VIZIJE FUNK-a
Mandragora je mlada velenjska dlter-fun- 
ky skupina, katere člani so že od same
ga začetka: MATEJ RUNJAK (vokal),
SAŠA LVŠIČ (kitara), ROBERT JUKIČ 
(bas), JANEZ MARIN (bobni).

Začetke so prebrodil s preigravanjem tujih 
pesmi, istočasno pa so se jim začele porajati 
ideje in vizije lastne glasbe.

V treh letih delovanja, so se prvič predsta
vili leta 1993 na novoletnem žuru Centra 
srednjih šol Velenje, ko so sami organizirali 
koncert v mladinskem klubu STISKARNA. 
Novoletni koncert je kasneje postal tradicio
nalen. Najpomembnejši koncert jim je bil fe
stival ROCK PROTI DROGAM 
(TRDIM!!), kjer so nastopili skupaj s Sank 
Rock, Demolition Group in Orleki. V letu

1994 so skupaj s KUDIC-em Gimnazije Ve
lenje pripravili glasbeni projekt - ROCK 
OPERO (krst tv). Bili so avtorji glasbe in na
stopajoči glasbeniki na predstavah v Velenju 
in na GIMNAZIJADI v Mariboru (srečanje 
slovenskih gimnazij).

Vseskozi jim stoji ob strani, pomaga v 
razvoju in iskanju lastnega jaza ter daje ko
ristne nasvete CVETO POLAK (Deja Mušič 
band, Vili Resnik band). On jih je tudi na
vdušil, da so februarja letos odšli v studio. 
Posneb so del dosedanjega dela, pod produ
centsko taktiko DAVIDA TRKULJA, ki je 
sodeloval na projektih Alena Vitasoviča, 
Nena Belana in skupine Laufer. Posneli so 
osem pesmi, s katerimi si bodo v bodoče iska
li založnika in organizirali koncerte. Pot ne 
bo lahka, zato fantom želimo veliko uspehov.

Savinjske
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Dr. France Susman

ESENSKA POSLANICA MIRU

10. Kruh, pečen po 
naravnih zakonih
1. In Učenik je nadaljeval: “Bog je 
zapovedal vašim praočetom: “Ne 
ubijaj. Toda njihova srca so bila 
zaklenjena in so ubijali.
2. Nato je Mojzes žele, da vsaj ljudi 
ne bi ubijali in je dopustil ubijati 
živali.
3. Nato pa so srca vaših praočetov 
še bolj otopela. In ubijali so enako 
ljudi kot živali.
4. Toda jaz vam pravim, ne ubijaj 
niti človeka, niti hrane, ki gre v 
vaša usta.
5. Kajti če jeste živo hrano, vas bo 
ta poživila; toda če boste ubijali

svojo hrano, bo mrtva hrana ubila 
tudi vas.
6. Kajti življenje pride samo od 
življenja in iz smrti pride vedno 
smrt.
7. Kajti vse, kar ubija vašo hrano, 
ubija tudi vaša telesa. In vse, kar 
ubija vaša telesa, ubija tudi vaše 
duše.
8. Vaša telesa postanejo tisto, kar je 
vaša hrana, kakor tudi vaš duh 
postane to, kar so vaše misli.
9. Zatorej ne jejte ničesar, kar je 
uničil ogenj, zmrzal ali voda.
10. Kajti kuhana, zmrznjena in 
gnila hrana bo zažgala, zmrznila ali 
zgnila tudi vaše telo.

MOZIRJE (pri cerkvi), tel.: 832-404 
del. čas: VSAK DAN - TUDI OB NEDELJAH IN PRAZNIKIH 

OD 7.°° - 20.00
V prenovljenih prostorih slaščicam®
Wainm mmMm&t

vse vrste sladic 
tople in hladne napitke 

}> sadne kupe in sladolede

Spmj&momo naročilo m tortni
Polepšajte si dan z obiskom pri nas!

11. Ne bodite kakor neumni kmet, 
ki je na svojih poljih posejal živo 
seme in katerega polje je rodilo živo 
klasje in mu obrodilo stoteri sad.
14. Kajti resnično vam povem, 
živite edino z ognjem življenja in ne 
pripravljajte hrane z ognjem smrti, 
ki ubija vašo hrano, vaša telesa in 
tudi vaše duše.”
15. “Učenik, kje je ogenj življenja,” 
so ga vprašali nekateri izmed njih.
16. Odgovoril je: “V vas; v vaši krvi 
in vaših telesih.”
17. “In ogenj smrti,” so ga vprašali 
še drugi.
18. “Ta je v ognju, ki gori zunaj 
vaših teles in je bolj vroč kot vaša 
kri.
19. S tem ognjem smrti kuhate 
svojo hrano doma in na svojih 
poljih.
20. Resnično vam povem, to je tisti 
ogenj, ki uničuje vašo hrano in vaša 
telesa tako kot ogenj zlobe, ki 
pustoši vaše misli in pustoši vašega 
duha. Kajti vaše telo je tisto, kar 
jeste, in vaš duh je tisto, kar mislite.
21. Torej ne jejte ničesar, kar je ubil 
ogenj, ki je močnejši od ognja 
življenja.
23. Zato pripravljajte in jejte vse 
sadeže dreves in vse poljske rastline.
24. Kajti vse to se hrani, raste in 
zori ob ognju življenja. Vse je darilo 
angelov naše Zemeljske matere.
25. Toda ne jejte ničesar, čemur je 
dal ogenj smrti priokus, kajti to je 
od satana.”
26. “Kako pa naj brez ognja 
pečemo nas vsakdanji kruh,

Učenik, ” so vprašali nekateri z 
velikim začudenjem.
27. “Naj božji angeli pripravijo vaš 
kruh. Ovlažite pšenico, da bi lahko 
angel vode prišel vanjo.
28. Potem jo postavite na zrak, da 
bi jo angel zraka lahko objel.
29. Pustite jo od jutra do večera na 
sonca, da se bo lahko angel sončne 
svetlobe spustil nanjo.
30. Blagoslov treh angelov bo lahko 
hitro napravil, da bo kal življenja 
vzbrstela v vašem žitu.
31. Nato stisnite vaše zrnje in 
naredite majhne oblate, kot so to 
naredili vaši predniki, ko so odšli iz 
Egipta iz hiše sužnosti.
32. Postavite jih nazaj na sonce, 
takrat, ko vzide. In ko je na najvšji 
točki na nebu, jih obrnite tam, 
dokler sonce ne zaide.
33. Zakaj angeli zraka, vode in 
sončne svetlobe so hranili pšenico 
in dali pšenici dozoreti na polju; 
podobno morajo pripraviti tudi vaš 
kruh.
34. Isto sonce, ki je z ognjem 
življenja dalo pšenici rasti in 
dozoreti, mora z istim ognjem speči 
vaš kruh.
35. Kajti ogenj sonca daje življenje 
žitu, kruhu in vašem telesu.
36. Toda ogenj smrti ubije žito, 
kruh in telo.
37. In živi angeli živega Boga 
služijo samo živim ljudem, kajti 
Bog je Bog živega in ne mrtvega.

TRGOVINA S KURILNIM OLJEM
'TZgčg LIBOJE

<27
Teflonska zaščita motorjev

“USnDTI D: RABLJENE NAKLADALKE ZA SEM)! 
Tel.: 708-242, fax: 708-230

CVETLIČARNA
(V prostorih gasilnega 

doma na Polzeli) 
tel.: 720 319 doma: 720 605

Poleg standardne ponudbe Vam za 
ureditev balkonov in gredic nudimo tudi:
- veliko vrst balkonskega cvetja %
- cvetočih in zelenih enoletnic 

za ureditev gredic
- zemljo za presajanje rož

pro*9M$*k» pranlht

GLAS Savinjshe
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'astrolog sveruje"
Vprašanje:

Rojena sem 18. 5. 1958 v Djakovu ob 22:30. Glede na moje podatke 
vas prosim za določene odgovore (selitev, služba, uspeh otrok v 
življenju in zdravstveno stanje).
Šifra: Shade

Odgovor: Naj bralce že na 
začetku vzpodbudim, da naj bodo 
pisma nekoliko obširnejša. 
Opišite, kaj vam v življenju ne 
gre in kje ni težav. Prav tako 
formulirajte vprašanje za astrolo
gijo - vam mora biti jasno, kaj 
želite izvedeti. Tudi dobra posta
vitev vprašanja je že pol rešitve, 
ker človek vsaj išče v pravi smeri, 
oziroma se zaveda svojega pro
blema. Tako je veliko večja 
verjetnost, da boste tudi dobili 
Pravi odgovor. V omenjenem 
Primeru bomo poizkusili sami 
ugotoviti, kaj je najbolj pereče v 
življenju spraševalke.

Rojeni ste v znamenju Bika in 
ludi Luna je v najožjem stiku s 
Soncem. To pomeni, da ste po 
duši in glavi Bik, ki smo ga že 
Izdatno opisali na straneh Glasu 
Savinjske. Za Bike je značilna 
Poudarjena čutnost, ljubezen do 
zemeljskih stvari, otipljivih in 
Praktičnih. Še bolj jim je všeč, 
že jim stvari prinašajo užitek, zato 
50 nenadkriljivi gurmani. Radi 
Irnajo stabilno domačo sceno, ki 
frn zagotavlja varnost in udobje. 
Ro obnašanju bi lahko bili bolj 
Počasni, stabilni, mirni in dobro
dušni. Eden glavnih problemov 
Bika pa je lahko izrazita po- 
sestniškost, ker meni, da bo z 
zbiranjem “materije” okoli sebe

bolj varen. Iz istega razloga so 
lahko Biki malce debelušni, ker 
si naredijo zalogo iz hrane...

Prišli smo torej, do prve oporne 
točke za razumevanje tega horo
skopa: ali se bojite sprememb? 
Ali se bojite izgube posesti? Ali 
vidite v življenju samo materialne 
stvari? Ali človeka sodite po 
imetju... Bik se boji sprememb, 
ker meni, da ga bodo ogrozile. 
Tako si po nepotrebnem dela 
ograjo okoli življenja in si dela 
skrbi za jutrišnji dan. Razumeti 
je treba, da so spremembe v 
življenju nujne in da ni mogoče 
ničesar fiksirati in v tem vztrajati. 
Biki prevečkrat cenijo življenje 
samo po tem, če prinaša koristi 
in prijetnosti. Premalo so se 
pripravljeni potruditi in razumeti 
globlje in nevidne sile življenja. 
Raje delajo na poslovnih potezah, 
obračajo denar, obdelujejo zemljo 
in tako opazujejo delo svojih rok. 
Do prve krize seveda. V takih 
primerih obstaja nevarnost, da 
Bik krizo prebrodi tako, da si 
privošči nakup dragega fotelja ali 
nove obleke. Kljub vsemu so Biki 
prijetni in šarmantni in prijatelji 
jih imajo radi zaradi njihove 
dobrodušnosti in stabilnosti. Tako 
po ovinku postanejo tolažniki 
drugih, saj znajo človeka povabiti

na dom in ga potešiti z besedo 
in jedjo.

Nevarnost pri Bikih je tudi v 
odnosu do partnerja, saj ga 
prehitro uvrsti v svojo lastnino! 
Mož postane “moj” in otroci 
“naši”. Pogosto govori o naši 
družini, naši hiši, naših nava
dah... in tako pove, da ne razume 
dobro človeške individualnosti in 
lastne poti vsakega človeka v 
življenju. Bik je zvest - vendar 
zahteva od partnerja enak odgo
vor.

Bikova značilna trma, togost in 
posestniškost sta tudi v tem 
horoskopu zelo poudarjeni. Sonce 
in Luna sta namreč v kon
fliktnem razmerju s Plutonom in 
to pomeni, da se poizkušate 
nasproti drugim uveljavljati s silo. 
Ste izrazito ambiciozni in za 
dosego ciljev v življenju znate 
uporabiti veliko volje. Če je treba, 
ste tudi odkrito nasilni ali vsiljivi 
- morda v žametnih rokavicah 
Bika. Radi dominirate nad dru
gimi - še posebej nad partnerjem 
(?). Ne vem, če je to vsem 
povšeči, dobro razmislite o tem 
področju življenja. Ali ločite med 
močno voljo in vsiljevanjem? Od 
partnerja zahtevate vse ali nič, 
prevečkrat se odločate med ek
stremi, zato ne vidite vseh 
vmesnih možnosti, ki se raztezajo 
med ljudmi. Ali je modro zahte
vati (pričakovati) od kogar koli 
popolno predanost? Seveda se v 
življenju rada realizira tudi druga 
možnost: človek s temi aspekti v 
horoskopu podzavestno privlači 
usodne, nasilne tipe, ki znajo 
uporabljati v življenju voljo in jih 
zlepa nič ne povozi. Nosilci teh 
energij namreč podzavestno iščejo 
močnega partnerja oziroma “ju
naka”, ki bi se bil sposoben 
soočiti z njihovo potrebo po moči 
in jo vzdržati. Rokoborba težke 
kategorije - tako pogosto izgleda 
življenje s takim horoskopom. V 
vašem življenju so pogosti čustve
ni izbruhi, duševne krize, saj je 
duševno doživljanje izjemno in
tenzivno. Ne znate biti površni v 
doživljanju partnerja, zato se 
čustva poglabljajo in osveščajo v 
totalnih krizah. Za žensko ta 
aspekt ni lahek in jo dela težko 
partnerico. Tudi aspekt med Ve
nero in Plutonom je napet in 
dopolnjuje prejšnje besede. V 
najboljšem primeru dela ta aspekt

nosilca strastnega in predanega - 
vendar tudi nevarnega. Podza
vestno hočete popolnoma naveza
ti partnerja nase in ga obdržati 
tudi če to nima več smisla. V 
drugi varianti se lahko ta aspekt 
izraža spet v tihi želji po močnem 
partnerju, ki bi vas popolnoma 
zvezal. Tu je vsekakor dovolj 
materije za globoko ljubosumje 
in strastne prepire na življenje in 
smrt.

Rešitev, ki jo ponuja vaš horo
skop, je v temeljitem razumevanju 
svojih čustev in partnerjevih po
treb. Merkur in Pluton sta v kotu, 
ki vam daje možnost, da se 
dokopljete do bistva problema. 
Medtem ko vam čustva prehitro 
zgorijo v neobvladane strasti, bi 
lahko trezna glava počasi prevze
mala vlogo svetovalca. Razvijete 
lahko dobro koncentracijo, in če 
boste hoteli, boste lahko počasi 
razumsko dojeli in opazovali 
svoje reakcije. V obdobjih mirne 
plovbe boste torej nabirali kapital 
za bumejša obdobja življenja. Kar 
človek enkrat razume, ni nikoli 
več popolna neznanka in ga ne 
obvladuje več. Tako se počasi 
človek izvija iz svoje usode, jo 
ozavešča iti se osvobaja. Človek 
svoje usode ne more kontrolirati, 
lahko jo le spozna in osvetli. 
Problemi so veliki le v temi in 
neznanju. Njihovo najljubše gori
vo je zaslepljenost in omejenost.

Napisal: trigon

Ste kreativni in komunikativni? Iščete delo? Pokličite! 063 715-011
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ZVOK 
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ANSAM

BEL

KOSTUMO
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24 UR
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IZDELANA
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BOMBA

PRESTOL
NICA

NEKD.PA-
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FRANC.
GLED.

IGRALEC
(VILAR)

MEDMET
ZAČUDENJA
POTUJOČI

GRŠKI
PEVEC

Nagrajenci na strani 30.

PO OBUTEV

adidas
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GLAS Savinjske
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Preden končno odrineva, dragi, dobro pomisli, če nisi česa 
pozabil!

(j§§E§|)
PODJETJE ZA PROIZVODNJO, 
TRGOVINO IN STORITVE d.o.o. 

Šolska ul. 14 MOZIRJE

AKCIJA V MCSCCU APRILU

- modul blok 67,90
- steklena prizma 339,00
- lepenka 1.049,00
- vobitekt 2.399,00
- granitogres plošče

od 1.499,00 dalje
- parket E 16 1.999,00
- tuš kabina polkrožna

35.550,00
- baterije armal -

tovarniška cena
- strešna okna -

tovarniška cena
- cement 649,00
- apno 25H 399,00

Pri nakupu nad 100.000,00 
dostava na dom.

Cene veljajo za gotovino!
Za nakup se priporoča Helko 

Izoles Ljubno (841-267) in 
Izoles Mozirje (832-011).

OH ZENSKE...
Pred ženskami so položili 
orožje tudi največji 
vojskovodje.
Bilo bi resnično škoda, če bi 
se ženske izenačile v celoti z 
moškimi

Bil je prvak v plavanju, pa 
je dokončno utonil v njenih 
modrih očeh.

v
Ce kdo menja več žena, je 
tudi možno, da je zakonski 
repe te n t.
Kolikor poznamo moške, bi 
dali za Evo še vse kaj 
drugega kot rebro.
Ženske imajo toliko 
nakopičenega orožja, da je 
naravnost nerazumljivo, zakaj 
nihče ne zahteva 
razorožitvene konference.
Največja umetnost žensk je v 
tem, da vedo, kaj, koliko in 
kdaj smejo moškemu odkriti.
Moški so trdno prepričani, da 
so veliki zapeljivci. Ženske, 
pustite jim, da vsaj mislijo
nn Nvmc.po svoje.
Moški, ki zapluje v družin, 

prekletpristan, se prekleto moti, 
misli, da se je rešil 
razburkanih valov življenja.
Prazniki so za ženske dober 
izgovor za neumno 
zapravljanje denarja.

ZELENO KOT POMLAD

Danes bi vas na tem modnem 
mestu radi opozorili na novo 
zeleno barvo. Zelo posebna je 
in nekaterim se bo morda za 
hip zazdela nekako vsiljiva. Na
silna. Prehuda. Prav gotovo je 
letošnja zelena barva - oziroma 
njen najbolj značilen odtenek, 
kajti zelene vseh sort je tudi 
letos ogromno - izzivajoča. Še 
posebej za slovenske ženske, ki 
barv nekako niso vajene. Ne 
bom rekla, da jih ne marajo, le 
nekako nerodno jim je pred 
njimi. Najrajši bi se skozi vse 
štiri letne čase pretolkle v svojih 
zamolklih temnih tonih, ki so 
jih polna mesta in vasi. Vse to 
črno-rjavo-sivo in kvečjemu še 
temnomodro in temnordeče po
barvane ploskve, ki se na slo
venskih ženskah premikajo skozi 
čas in prostor kot nekaj apa
tičnega, nič pričakujočega, veno
mer obupujočega in predvsem

brez pravega veselja nad življen
jem se zdijo še posebej turobne 
in zadrte spomladi, ob tem času. 
Si res ne znamo obleči česa 
veselejšega, vedrega, svetlega, 
mogoče celo obešenjaškega? Ve
dre barve vendar prinesejo s 
sabo vedrino in v teh časih smo 
je res potrebne. Zato ta nova, 
sveža zelena barva, barva mlade 
trave, barva lipovega listja, barva 
vsakršnega brsta ni nasilna in 
ni prehuda. Le drugačna je od 
našega mrkega, samozatajeval- 
nega počutenja. Navdušite se 
zanjo!

M. Z.

LAS Savinjske
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CELJSKI**
KINEMATOGRAFI^*

PROGRAM KINOPODJETJA 
CELJE ZA MESEC MAJ:

OSUMLJENIH PET (Usual
Suspectsj, thriller
Rezija: Bryan Singer. Vloge:
Gabriel Bvrne, Kevin Spacey,
Stephen Baldwin
2 Oskarja 1996
(na programu do 8.5.)
DVANAJST OPIC (12 
Monkevs), futuristični thriller 
Režija: Terrv Gilliam. Vloge: 
Bruce Willis, Brad Pitt, 
Madeleine Stovve 
(na programu do 8.5.)
JUMANJI, domišljijski 
spektakel
Režija: Joe Johnston. Vloge: 
Robin Williams, Bonnie 
Hunt, Kirsten Dunst 
(Union od 9.5.)
LEAVING LAS VEGAS,
drama
Režija: Mike Figgis. Vloge: 
Nicholas Gage, Elizabeth 
Shue, Julian Sands)
Oskar za glavno vlogo 
(Union ocf 9.5.)
JADE, erotični thriller 
Režija: William Friedkin. 
Vloge: David Caruso, Linda 
Fiorentino, Chazz Palminteri 
(na programu od 9.5.)
GRUMPIER OLD MEN,
komedija
Režija: Howard Deutch. 
Vloge: Walter Matthau, Jack 
Lemmon, Sophia Loren, Ann 
Margret
(na programu od 16.5.)
SABRINA, ljubezenska 
komedija
Režija: Sydney Pollack.
Vloge: Harrison Ford, Julia 
Ormond, Greg Kinnear 
(na programu od 23.5.)
MESEČINA IN VALENTINO 
(Moonlight and Valentino) 
Režija: David Anspaugh. 
Vloge: Elizabeth Perkins, 
Whoopi Goldberg, Kathleen 
Turner
(na programu od 30.5.)

PLANINSKO DRUŠTVO 
ŽALEC v sodelovanju z 

LDS OO ŽALEC

Vas vabi na srečanje ob 
dnevu upora proti 

okupatorju na

BUKOVICO, ki bo v 
soboto, 27. 4. 96 s 

pričetkom ob 10. uri.

Slavnostni govornik bo
mag. VIKTOR ŽAKELJ.

PRODAM avto ojačevalec znamke 
AVTOVOX, trosistemske ovalne 
zvočnike in elektronsko kretnico. 
Te.: 0602/22-843.
R 5 CAMPUS 1. 90, dobro
ohranjen, možnost nakupa na kredit 
do 5-ih let. Tel: 063/855-975.
LADA SAMARA 1500S 1. 95 
kovinsko modra, električni pomik 
stekel, daljinsko centralno 
zaklepanje, blokado motorja, 
šibedah, lita platišča, radio 
PIONER, prevoženih samo 9000 km 
prodam ah vzamem v račun cenejši 
avto. Tel: 063/452-657.
R 4 GTL dobro ohranjen 1 88 
ugodno prodamo, tudi na kredit do 
5-ih let. Tel: 063/855-975.
C 15 D podaljšan - tovorni 1. 91, 
dobro ohranjen, možnost nakupa na 
kredit do 5-ih let. Tel: 063/855-975.
ŠKODA FAVORIT 135 L, 1. 91, 
dobro ohranjena, možnost nakupa 
na kredit do 5-ih let. Tel: 
063/855-975.
FORD ESCORT 18 - 16V, 1. 92, 
dobro ohranjen, možnost nakupa na 
kredita do 5-ih let. Tel: 
063/855-975.
VUGO 45 koral, 1. 89, cena 3200. 
Tel: 063/855-975.
126 P, 1. 89, dobro ohranjen. Tel: 
063/855-975.
CORSA 1.2 S, 1 87, dobro
ohranjena, možnost nakupa na 
kredit do 5-ih let. Te.: 063/855-975.
VECTRA 1.7 D, 1 91, dobro 
ohranjena, možnost nakupa na 
kredit do 5-ih let. Tel: 063/855-975.
KADETT 1.6 D, 3V, 1. 86 reg. do 
12/96, možnost nakupa na kredit do 
5-ih let. Tel: 063/855-975.
KADET 1.6, 3V, 1. 86, možnost 
nakupa na kredit do 5-ih let. Tel. 
063/855-975.
Lesna podjetja in žage! Možnost 
dobave hlodovine, bukve, hrasta,

Rešitev nagradne križanke 
—ena naslov:

,,............ ......... JB -
Glas Savinjske, Velenjska c. 12,33101

do 3.5.1996. '
Mii^utve -: '

J.o.o.

Nagrajenka iz prejšnje številke:

Nagrado dobi v uredništvu

.."irrir.
LASTOVICAH

jk: 5LIKOPLE5KARSTVO
ŠPEH TONI s.p. 

Radmirje 89, Ljubno ob Savinji 
tel.:063/841-373

NUDIMO VAM KVALITETNA 
PLESKARSKA DELA PO 

ZELO UGODNI CENI.

Z K&Š1N KAIHRIAI&IH

smreke, jelše. Tel: (pon. - sob.) 
063/852-205 ali 708-667.
Prodam vikend v Zagrebu nad 
Libojami po ugodni ceni. Tel: 
714-395.

Kupujemo hlodovino, listavce in 
iglavce. Les odkupimo tudi na 
panju. Tel: 063/852-205 ali 708-667.

V Ljubnem/Savinji dam v najem 
lokal za mirno obrt na prometni 
točki. Tel: 063/841-401 ob 12.00.
Montiramo centralne kurjave na 
plin, olje, drva. Možna montaža 
vodovodnih inštalacij. Lahko 
dobavimo domače, kombinirane 
štedilnike po dogovoru. Garancija 
na delo! Plačilo možno na obroke! 
Tel: tpon.-sob.) 063/852-205 ali
708-667.

Prodam daljinski telefon znamke 
Jaguar, domet 1500 m, cena po 
dogovoru. Tel: 720-319.

DAIHATSU CUORE 1. 91, dobro 
ohranjen, možnost nakupa na kredit 
do 5-ih let. Tel. 063/855-975.

Prodam starejšo hišo, gospodinjsko 
poslopje z velikim vrtom na lepi 
sončni legi. Tel: 063/841-401 ob 
12.00.

PRODAM računalnik PC 386 
PX40, 4MB ram, obe disketni enoti, 
CB monitor, 270 MB trdi disk. Cena 
po dogovoru. Tel: 063/707-254.

Montiramo plinske instalacije 
sekundarnih vodov v stanovanjskih 
blokih in individualnih jradnjah z 
vso dokumentacijo. Plačilo možno 
na obroke! Tel: (pon.-sob.)
063/852-205 ali 708-667.
Dobava in montaža vseh vrst klima 
naprav. Plačilo možno na obroke! 
Tel: (pon.-sob.) 063/852-205 ali
708-667.
Popravljamo dotrajane centralne 
napeljave, vodovodne instalacije in 
zamenjujemo radiatoije. Plačilo po 
dogovoru! Tel: (pon.-sob.)
063/852-205 ali 708-667.

.Ljubno ob Savinji
URARSTVO
HOBI - IGRAČE

3333, Foršt 32 
•Si 0631841-084 

Marija Šerbela-Rupnik s.p.

0>J

ČLOVEK POTUJE PO 
SVETU, DA BI NAŠEL 

KAR POTREBUJE IN 
SE VRAČA DOMOV, 

DA TO NAJDE.

VELIKA IZBIRA:
-LEGO
-TOMY
-MATTEL
-ITALERI

Č
SCOTT

um
m

SCHVVINN

MARIN

K!
SKOK

(^ear shift-----------  Geto Spori

?a»ori
063/ 841-055 
Ljubno ob Savinji 39

[mimRV MKUP TRAJNE KVMMEIE!)

&tL(l!)ŽWis\ 4* i/rečarjet/a 2, Je(.:063/71^686, 1)5405
W ..ommvn

GLAS Savinjske
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IELAX"

POČITNICE 
'96

BREZOBRESTNI 
KREDITI 

IN
NAGRADA ZA 

HITRO ODLOČITEV

do 20%

ZAHTEVAJTE BREZPLAČNI KATALOG
• SLOVENSKO PRIMORJE*

• ISTRA* KVARNER*
• DALMACIJA •

• ŠPANIJA • GRČIJA •
BREZOBRESTNI KREDIT ( R + 0%) 

PLAČILO NA 6 ČEKOV
Agencija ŽALEC ( v Hotelu Žalec )

063/715-616

pravi cas mmvr
M.' Skupina Volkswagen

PRAVI NAKUP!

Kratka, enostavna pot do vašega vozila

I PORSCHE
5 L E A S I N G

POOBLAŠČENI PRODAJALEC IN SERVISER ZA VOZILA SEAT

AVramŠA DREV
DREŠINJA VAS 46a, 3301 Petrovče, tel.: (063) 708 669, 708 670

■HMEZAD KZ BKASLOVČe.

jjj®J| K0VIN00PREMA Paiižlje
Hmezad tel./fax.: 063 721-455

dRADUSFOKI

E[@W(Q) - R[®W(0) « K[®W® - R[®W® - H0)W@ - K[®W® - K[®W@ - H®W® - - FOT® -

VELIKA IZBIRA KERAMIČNIH 
PUŠČIC

MOTORNA VRTNA KOSILNICA 
4-TAKTNA, BRIGS 3.5 KM 
PO AKCIISKI CENI

* UGODNE 
CENE

* DOSTAVA
* VELIKA 

IZBIRA

SLAiS Savinjske
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VEUKA poletna
nag rad n a IG RA

za bralce GLAS-a Savinjshe.
POTUJTE, LETUJTE IN SE VESELITE Z NAMI.

Nagrade prispevajo: Šiviljstvo Toto, Caffe Tropic, Avto Romi, Relax, 
Elektro trgovina Dolman, Penzion Kozorog, S d.o.o. - Kupra, KZ Parižlje.

GLAVNA NAGRADA: LETOVANJE V ŠPANIJI
Zberite vseh šest kuponov, ki bodo objavljeni v naslednjih številkah, 

prilepite jih na dopisnico in pošljite na naslov:
GLAS Savinjske, Velenjska cesta 12, 3310 Žalec

Celje - skladišče
D-Per
131/1996

5000003338,ZB
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COBISS o

luuuveani, zakaj sijaje 
prislužil.

"Udeležil sem se našega 
internega tekmovanja in bil 

drugi."
"V čem pa si tekmoval? "

"V matematiki."
"Kaj so te pa spraševali?" 
"Nič posebnega, samo to, 
koliko je tri krat sedem."

"In kaj si rekel?"
"Ja, dvaindvajset, pa sem bil z 
najbližjim rezultatom gladko 

drugi.”
POKOPALIŠČE

Miha gre ob polnoči čez vaško 
pokopališče in zasliši stokanje. 

Takoj pomisli, da nekdo 
potrebuje pomoč in vpraša: 

"Duša krščanska, kaj 
potrebuješ?"

"Nič drugega, človek, samo kos 
papirja!"

ZASLUŽENA KAZEN
Policist v Tivoliju zaloti njega in 

njo, na javnem kraju.
Tole bo pa kazen. Vi gospod, 

tisočaka, vi gospa, pa tri! 
Zakaj pa takšna razlika, saj 
sva počela isto, se čudi on.

Že res, ampak vas sem zalotil 
prvič, gospo pa danes že tretjič.

WC RAČKA
Zakaj nese blondinka, kadar 
gre na WC, vedno s seboj tudi 
drobtine? Da nahrani WC- 

račko.

NAROČILNICA:
Naročam-o GLAS Savinjske:

□ 12 mesecev - 25 številk 3.000 SIT 

[_] 6 mesecev - 12 številk 1.600 SIT

Telefon: Podpis in žig:

Datum: _

Naročilnico izrežite in pošljite v pismu na naslov:
SARSA d.o.o., Velenjska cesta 12,3310 Žalec.

Stroške poštnine Vam povrnemo ob naročilu!

varnem si cas> da preberem GLAS Savinjshel


